
Vážení a milí spoluobčané,
do nového roku 2025 si dovolím popřát nám 

všem, abychom do něj vykročili tou správnou 
nohou a dařilo se každému z nás i celému městu.

Máme za sebou polovinu volebního období 
a  samozřejmě bilancujeme, co se nám povedlo 
a co nám dělá potíže. Troufnu si říct, že díky nové 
zeleni město vypadá příjemněji a  je lépe uklize-
né. Snažíme se zaměřit na běžné věci, s nimiž se 
denně setkáváme. Proto jsme se rozhodli věnovat 
se co nejvíce stavu ulic. Podařilo se nám opravit 
ulici na Sklenářce, rekonstruovat ulici 1. Máje, 
ulici Víseckou a Malou. Nové úpravy se dočkala 
i ulice Lesní. Dochází k předláždění ulice Dlouhé 
a Úzké. V celé lokalitě Žižkov byla položena nová 
kanalizace a vodovod, kde VAK, jako vlastník in-
frastruktury, vynaložil 52 milionů Kč. Všechny 
ulice zde budou postupně nově rekonstruovány 
tak, aby zvoleným povrchem nerušily atmosféru 
čtvrti a zároveň splňovaly provozní podmínky.

Velkou proměnou prochází 4. pavilon Měst-
ské mateřské školy ve Větrné ulici. Byla insta-
lována nová okna, opravují se nově místnosti 
včetně omítek a podlahových krytin, zahájena je 
oprava sociálních zařízení. Počítáme s výměnou 
rozvodů i  rekonstrukcí kuchyně. Prostě školka 
bude jako nová, a to i včetně zateplení, nových 
omítek a fotovoltaiky. Vyprojektována je i rekon-
strukce MMŠ v  Jiráskově ulici, kde čekáme na 
přidělení dotace, a celková rekonstrukce budovy 
může začít.

A  teď to, co nás trápí a  upřímně  – s  čím 
nám i Vy můžete pomoci. Zlobili jste se na nás 
za zvýšení poplatků za odvoz odpadů. Vybra-
li jsme celkem 5,5 mil. Kč. Již k  dnešku jsme 
z městského rozpočtu doplatili na svoz odpadu 
více než 18 milionů Kč. Kde je příčina? Nejen 
v nastavených cenách svozové společnosti AVE 
CZ odpadové hospodářství s.r.o., o  kterých 
jednáme, ale i v nás samotných. Jen málo lidí 
odpad třídí a  ostatní vše dávají do směsného 
odpadu  – čili do černé popelnice či černých 
kontejnerů. Zatímco za tříděný odpad město 
něco málo inkasuje, na směsný odpad neú-
nosně doplácíme. Navíc někteří občané naplní 
více popelnic, než za kolik zaplatili, a využívají 
je i k odstranění odpadu, který má být tříděn 
a dokonce i takového, který patří do sběrného 
dvora. Proto uvažujeme o čipování a vážení ná-
dob, abychom tomuto jevu zamezili, a  rovněž 
bychom v  nejbližší době rádi zavedli systém 
odvozu odpadu door to door, což znamená, že 
v rodinných domech budou k dispozici sběrné 

nádoby na plast a papír, a obyvatelé tak nebu-
dou muset s  odpadem ke sběrným místům. 
Každý takto ušetřený milion může být použit 
k zlepšení rozpočtu města. Samozřejmě regist-
rujeme, že ne všichni zde žijící zde mají hlášený 
trvalý pobyt, a na nápravě této skutečnosti ve 
spolupráci se státem zřízenými institucemi pra-
cujeme. Prosíme proto všechny občany, aby se 
zamysleli nad tím, že takový nezodpovědný pří-
stup k třídění odpadu poškozuje nás všechny.

Ne každé navýšení poplatků je z  rozhod-
nutí radních a  zastupitelů. Zvýšení plyne i  ze 
státem nově stanovených předpisů. Například 
navýšení daní z  nemovitosti proběhlo právě 
z  takových důvodů a  z  celkové vybrané část-

ky je odvedeno plných 80 %. My jsme v tom-
to konkrétním případě sklidili nevoli majitelů 
nemovitostí a  pozitivní přínos pro město byl 
zanedbatelný.

Do městského rozpočtu bude přicházet pří-
ští rok mnohem méně peněz. Zatím predikuje-
me rozdíl minimálně minus 20 milionů oproti 
příjmům za rok 2024. Neznamená to ale, že by-
chom přestali investovat a zvelebovat město. Na 
účtech máme více než dvojnásobek financí, než 
jsme před dvěma lety převzali. Proto jsme si do-
volili postavit rozpočet schodkový a z  této re-
zervy zapojit 81 milionů na investice a projekty, 
které bychom v tomto roce rádi realizovali.

dokončení na 2. straně

Poděkování patří firmě Saint-Gobain/
Sekurit, jmenovitě její obchodní ředitelce 
Ing. Martině Hasmanové za velkorysý příspě-
vek na zvýšení bezpečnosti dopravy v Hořo-
vicích.  Z příspěvku se podařilo pořídit zaří-
zení na měření rychlosti vozidel a vybudovat 
i vybavit bezpečnější přechody pro chodce 

na komunikacích v Tyršově ulici a na Pražské 
mezi radnicí a hotelem Zelený strom. Trvalého 
zájmu o rozvoj našeho města si vážíme a dlou-
hodobá cílevědomá snaha o bezpečnost provo-
zu už zjevně povznesla úroveň více přechodů 
ve městě. - Vše nejlepší v Novém roce 2012! 

Dokončeno bylo a předáno do užívání par-
koviště v ulici U Nádraží (šikmá, zatím nevy-
značená stání po levé straně jednosměrné ko-
munikace). Prosíme všechny, kdo v této ulici 
parkují, aby využívali nového parkoviště a už 
neodstavovali auta na pravé straně ulice. As-
faltový povrch parkoviště získá na jaře příštího 
roku. Pozor, od nádražní budovy ČD směrem 
k Tyršově ulici (na křižovatku s ulicí Spojovací) 
je tato komunikace dvousměrná, takže kdo jede 
na nádraží od Žebráku, nemusí už objíždět přes 
město. (U nádraží ČD se ale musí otočit.) Tento 
provoz pokládejme za zkušební, technický a do-
pravní odbor ho po čase vyhodnotí.  

Dozorčí rada Vojenských lesů a statků, s.p., 
vzala na vědomí usnesení Zastupitelstva města 
Hořovice ze dne 29. 11. 2011, kterým zastu-
pitelé schválili „koupi areálu Starého zámku 
od Vojenských lesů a statků za kupní cenu 35 
mil. Kč + 2% úrok p. a. Úhrada kupní ceny 
bude provedena ve splátkách během šesti let. 

Podmínkou platnosti kupní smlouvy je bez-
úplatný převod Panské zahrady do majetku 
města“. V současné době VLS (ve spoluprá-
ci s námi) připravují prodejní (resp. kupní) 
smlouvu, vycházející z našeho usnesení, kte-
rou by kompetentní orgány VLS měly schválit 
v březnu příštího roku. Do té doby město může 
projednávat jednak nájemní vztah s Policií ČR, 
která by v části Starého zámku měla sídlit, tak 
také pracovat na studii využití a stavebních 
úprav prostor zámku, zejména tzv. hospodář-
ského křídla (bývalé sídlo VLS), tedy I. etapě. 

K 31. 12. 2011 končí nájemní smlouva se 
současným provozovatelem plaveckého areálu. 
Vzhledem k tomu, že provozovatel trvale vyka-
zoval ztrátové hospodaření areálu, rada rozhodla,  
že smlouvu již neprodlouží. Od 1. 1. 2012 bude 
plavecký areál provozovat město prostřednictví 
své příspěvkové organizace, kterou je Městská 
správa bytového a nebytového fondu. Vynasna-

žíme se o plynulý převod správy tohoto zařízení 
(vč. převodu permanentek) tak, aby bazén mohl 
být i po dobu převodu správy pro veřejnost ote-
vřen v obvyklých hodinách. Pokud by snad k ně-
jakému přechodnému omezení provozu mělo 
dojít, věřím, že to plavecká veřejnost přijme s po-
chopením. 

Rada města se postavila odmítavě k zámě-
ru „zkapacitnění“ stáčírny, skladování a výdeje 
PHM v areálu Cintlovka. Firma, jež tento zá-
měr hodlá realizovat, přislíbila dořešit dopravní 
studii: navážení PHM má probíhat po železnici 
v max. množství 720 m3 denně, odvoz však mají 
zajišťovat autocisterny. Obáváme se, že dojde 
k neúměrné dopravní zátěži na nevyhovují-
cích komunikacích (až 30 autocisteren denně) 
a k zátěži životního prostředí. Nicméně areál 
leží v katastru obce Tlustice a naše možnosti 
jako samosprávy  jsou při vyjednávání podmí-
nek provozu omezeny - ale budeme jednat!

Přeji Vám, vážení občané, za všechny zastu-
pitele našeho města v Novém roce 2012 zdra-
ví, optimismus, rozvahu, radost, zdrženlivost 
ve zbytečných požitcích - a také štěstí, které 
nechodí po horách, ale po lidech, a to dokonce 
i v našem městě!

Ondřej Vaculík, starosta
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Měšťan

Plavecký bazén po rekonstrukci otevřen
Po uzávěrce únorového čísla 
Hořovického Měšťana byl po rozsáh-
lé rekonstrukci slavnostně otevřen 
plavecký bazén. Stalo se tako týden 
později než bylo původně plánováno. 
Proč tomu tak je, nám prozradil Miro-
slav Kočárek z firmy Koeko: „Otevření 
plaveckého bazénu v Hořovicích bylo 
naplánováno na 22. ledna, ale z tech-
nologických důvodů bylo zprovoznění 
o týden posunuto. Poslední práce 
probíhají velmi pomalu. Jedná se 
hlavně o detaily, které dokončí vzhled 
obou bazénových hal. Dětský bazének 
je hotov a zbývá jen obložit sloupy 
kolem celého prostoru. Velký bazén je 
napuštěn a byla odzkoušena činnost 
technologie a nového chemického 
hospodářství.

Modernizace Gymnázia Václava Hraběte
náklady na stavební práce budou 
4 111 763 korun, vybavení učeben 
bude stát necelý milion korun. Pro-
jekt je spolufinancován z Regionál-
ního operačního programu regionu 
soudržnosti Střední Čechy ve výši 
92,5% způsobilých výdajů.

-gvh-

Město Hořovice v lednu zahájilo re-
alizaci projektu Modernizace Gym-
názia Václava Hraběte v Hořovicích. 
Cílem projektu je zlepšení kvality 
výuky a rozšíření možnosti vzdělávání. 
Součástí projektu je nákup nového 
vybavení, modernizace technického 
vybavení školy, snížení energetické 
náročnosti budovy, kterou zajistí 
výměna oken, rekonstrukce sociálního 
zařízení a výměna osvětlení. Celkové 

Setkání skautů, old skautů
a přátel Junáka Hořovice

U příležitosti 20. výročí obno-
vení skautingu v Hořovicích 
po listopadu 1989 si vás
dovolujeme pozvat na setkání 
oldskautů, bývalých členů skautského 
střediska a přátel Junáka, které se 
uskuteční v sobotu 6. února od 15 ho-
din ve skautské klubovně u Dražovky. 
Během setkání si zavzpomínáme 
na uplynulá léta od počátku vzniku 
Junáka v Hořovicích v roce 1923 až 
do současnosti. Povíme si o dnešní sit-
uaci a o našich plánech do budoucna.

Na setkání se těší Abbé, Linka a Anča.

První vzorky vody byly odebrány a 
výsledek je výborný, kvalita splňuje 
všechny parametry vyhlášky. Nyní 
se jen čeká na dodavatele stavby, 
který dokončuje poslední úpravy
a mohl být po kolaudačním řízení 
spuštěn zkušební provoz. 

Senioři tradičně zakončili rok v sále radnice

V chodbách a sociálních zařízeních byly 
osazeny nové panely ústředního topení 
a instalovány nové sušáky REZ s ra-
darovou technikou.

dokončení na 2. straně

Bohumila Vojíře, pořadem provázel 
Karel Vydra. Příjemným zpestřením 
bylo vystoupení dětí z taneční školy 
Blanky Vášové, stejně tak jako mladých 
kytaristů ze Základní umělecké školy 
Rožmitál pod Třemšínem. Vyvrc-
holením bylo vystoupení tanečního páru 
Veronika Hrubcová- Štěpán Lukeš z Klu-
bu tanečního sportu Příbram, jejichž 
předvedené tance byly skutečným 
uměleckým zážitkem. Všichni účinkující
byli odměněni zaslouženým potleskem.
Dle ohlasu účastníků je možno kon-
statovat, že akce přispěla ke zpestření 
života hořovických seniorů a měla u 
většiny z nich úspěch. Zaměstnanci i 
obyvatelé Domova Na Výsluní, Hořovice 
rádi uvítají návštěvníky i na akcích 
pořádaných nejen pro obyvatele a klien-
ty Domova Na Výsluní přímo v objektu 
zařízení.

Domov Na Výsluní Hořovice

Již tradičně se sešli senioři ve velkém sále
hořovické radnice na předvánočním 
setkání pořádaném Domovem na 
Výsluní, Hořovice. K poslechu i tanci 
hrála Hořovická muzika
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Uzavírka silnice
u Harmoniky
V době od 1. 8. do 30. 11.2010 je plá-

nována rekonstrukce železničního mos-
tu u Harmoniky. V této době bude silni-
ce II/114 uzavřena a příjezd na Sklenář-
ku bude možný pouze přes Cintlovku tj. 
ulicí Plzeňskou.

V této době nebude obsluhována za-
stávka Hořovice, Sklenářka I náhrad-
ní zastávkou pro linky C9 MHD Hořo-
vice, C31 Hořovice - Příbram, C33 Ho-
řovice - Všeradice - Nesvačily, C34 Ho-
řovice - Zbiroh, C35 Hořovice - Komá-
rov - Strašice, C43 Hořovice - Podlu-
hy - Křešín, C44 Hořovice – Praskolesy, 
C45 Hořovice - Zadní Třebaň, C49 Ho-
řovice – Lochovice, 470810 Cekov - Ka-
řez - Hořovice bude zastávka Hořovice, 
Cintlovka. Obsluha sídliště Sklenářka 
bude prováděna pouze linkami jedou-
cími přes zastávku Hořovice, Sklenář-
ka II. Přeprava zdarma bude z/do zastá-
vek v Hořovicích do/z zastávky Hořovi-
ce, Sklenářka I možná při použití linky 
C 32 210032 Hořovice - Žebrák - Brou-
my náhradou za linku C34.

Ing. Miroslav Vacek, vedoucí provozu 
osobní dopravy PROBO BUS a.s.

Hořovický fotbal oslavil sté narozeniny
Doslova vyšňořený hořovický Městský sta-

dión přivítal v sobotu 17. července účastní-
ky oslav 100 let založení organizované kopa-
né v Hořovicích. V rámci celého dne se setkala 
řada známých, kteří se okolo fotbalu pohybovali 
nebo pohybují a setkání využili k zavzpomíná-
ní. Ti nejstarší si prohlédli kabiny a zázemí v tri-
buně, ti o něco mladší nastoupili na trávníku.

 Prvním bodem oslav 
přímo na zeleném paži-
tu byl zápas staré gardy Ho-
řovic s Viktorií Plzeň. Ta, ve-
dená Ivanem Bicanem, při-
jela ve velmi dobrém slože-
ní, jenže hořovický tým měl 
také svojí kvalitu. Vždyť se 
v něm objevili i bývalí prvo-
ligoví hráči Grund, Mojžíš 
a Vyskočil. Zápas přinesl zají-
mavé momenty a skončil vý-
sledkem 2:2. 

Po skončení zápasu 
si na trávníku zatrénova-
la mladší přípravka a ostat-
ní si to zamířili do přísálí Společenského domu, 
kde se konalo slavnostní posezení. V jeho rámci 
všechny přivítal předseda FK Hořovicko Luboš 
Bureš, přítomné pozdravili i senátor Jiří Ober-
falzer a krajský zastupitel Jan Skopeček. Hlavní 
slovo pak měl bývalý divizní hráč, městský za-
stupitel a ředitel hořovického gymnázia Jiří Vl-
ček, který věcně a vtipně glosoval výročí sta let. 
Pak již nastala chvíle k tzv. „pokecu“, ve kterém 
někteří pokračovali přímo na místě a další smě-
řovali své kroky opět na hřiště, kde od půl dru-

hé začínal Podbrdský pohár dospělých. Ten při-
nesl v úvodním zápase doslova šok, když domá-
cí jedenáctka porazila jeden z předních celků B 
skupiny divize Admiru Praha nevídaným způ-
sobem 8:1. O góly se podělili dvakrát Veselý, Šu-
bert a Hruška, jednou se přidali Rampa a Kova-
řík. V dalším zápase zdolaly Horní Měcholupy 
Litvínov 2:0. Po druhém semifinále nastoupili 

na plac hráči mladších přípravek FK Hořovicko 
a Olympie Zdice, kteří předvedli své dovednosti 
před zraky přítomných diváků. Domácí zvítězili 
3:0 a byli odměněni potleskem.

 V zápase o 3. místo Podbrdského poháru 
se střetla Admira Praha s Litvínovem a zvítězi-
la po dramatickém boji 3:2. Před finálovým zá-
pasem předali domácí funkcionáři rozlučkové 
předměty dorostencům, kteří přešli do dospělé 
kategorie a senátor Jiří Oberfalzer prezentoval 
svůj dar ke sto letům od Nadačního fondu Leto-

rosty. Nutno podotknout, že celá akce se konala 
za finančního přispění hejtmana Středočeského 
kraje Davida Ratha a starosty Hořovic Luboše 
Čížka. Oba se však nemohli dostavit kvůli zane-
prázdněnosti stejně jako předseda ČMFS Ivan 
Hašek. Všichni zaslali omluvu a blahopřání.

 Do finále nastoupili domácí proti Horním 
Měcholupům a zápas skončil i přes několik šan-
cí na obou stranách bez branek. O vítězi tak roz-
hodovaly penalty, v nichž pražský tým zvítězil 
4:2 a získal tak hlavní trofej. Vítěz turnaje při-
jel s kvalitním kádrem, který bude po propojení 
s Viktorií Žižkov B nastupovat ve třetí lize, tak-
že to byl těžký soupeř a Hořovicko obstálo vý-
tečně. Po předání cen se ještě diskutovalo přede-
vším o fotbale, který v sobotu 17. července v Ho-
řovicích vyhrál na celé čáře!

-jb-

Dostavba kanalizační sítě
V roce 2010 byl zahájen projekt Dostav-

ba kanalizační sítě v Hořovicích. Nová kana-
lizace včetně veřejných částí přípojek v dél-
ce 1,57 km bude vybudována v ulici U Kou-
paliště, Cihlářská, Rpetská a na sídlišti Karla 
Sezimy. Realizací akce bude vytvořen před-
poklad pro nové připojení 180 ekvivalent-
ních obyvatel Hořovic. Na ČOV Hořovi-
ce bude možno odstranit navíc 7,20t/rok 
CHSKCr a 3,40 t/rok NL.  Tento projekt je 
spolufinancován Evropskou unií - Fondem 

soudržnosti a Státním fondem životního 
prostředí ČR v rámci Operačního progra-
mu Životní prostředí. Projekt bude dokon-
čen v roce 2011. Celkové uznatelné nákla-
dy projektu jsou 5 968 428 Kč, dotace z fon-
du EU činí 5 073 164 Kč a dotace SFŽP ČR 
298 421 Kč.
odbor technický a dopravní MěÚ Hořovice

Hořovice(srpen2010).indd   1 7/20/10   11:06 PM

1
2012

Měsíčník Města Hořovice
4. ročník / zdarMa

Zastupitelé odhlasovali koupi Starého zámku

V novém roce 

2012
vám přejeme
co nejvíce 
pozitivního 
světla, 
zdraví a úspěchů

Zahájení výběrového 
dotačního řízení

Město Hořovice vyhlašuje, na základě 
usnesení rady města Hořovice č. 22/2011 ze 
dne 24. 11. 2011, výběrové řízení o poskyto-
vání dotací z rozpočtu města pro rok 2012. 
Dotace budou poskytovány na oblasti:
1. školství, 2. kultura a církev, 3. sport, 4. zá-
jmová činnost dětí a dospělých, 5. zdravotní 
a sociální, 6. práce s dětmi a mládeží, 7. ostat-
ní blíže nespecifikované

Žádost o dotaci může předložit ten sub-
jekt, který je hlavním realizátorem předklá-
daného projektu. Znamená to, že veškeré 
náklady a příjmy související s projektem musí 
projít přes účetnictví. Dotace se poskytuje 
na neinvestiční výdaje.

Žádosti o dotaci budou předloženy na for-
mulářích, které jsou uveřejněny na webových 
stránkách města, případně je možno si je vy-
zvednout na odboru finančním a školství MěÚ 
Hořovice. Podmínkou zařazení do výběrového 
řízení je předložení žádosti do 31. ledna 2012, 
včetně vyúčtování dotace z předchozího roku.
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Ohlédnutí starostky za uplynulým rokem

Ulice Malá před rekonstrukcí a po ní.

Úprava prostoru před sochou Obětovaného.
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Hned začátkem roku, pokud 
bude počasí příznivé, bude započa-
ta rekonstrukce ulice Komenského. 
Rekonstrukce zahrnuje úpravu ko-
munikace, chodníků, autobusové 
zastávky, zvýšené křižovatky, nové 
přechody a  další opatření pro zvý-
šení bezpečnosti v  prostoru kolem 
škol, ale i doplnění stromové výsad-
by. Další ulicí, která projde rekon-
strukcí, bude ulice Vrbnovská. I zde 
bude provedena úprava křižovatek 
a  parkovacích stání a  dočkáme se 
dvou nových přechodů. Ve Viš-
ňovce by měl v  tomto roce kromě 

nových chodníků, které byly poško-
zeny opravami teplovodů, vznik-
nout pumptrack, který doplní po-
ptávku po volnočasových areálech 
ve městě. Ve fázi žádosti o stavební 
povolení je také úprava křižovatky 
a  doplnění přechodu mezi ulicemi 
Pražská a  Příbramská, kde se den-
ně pohybují desítky dětí a cesta do 
školy je zde doslova ruskou ruletou. 
Nový přechod a  chodník vznikne 
i  na ulici Příbramská a  pod ulicí 
K Labi, abychom dětem i rodičům 
co nejvíce cestu do školy usnadnili. 
Celá oblast Víseckého náměstí ná-

Ohlédnutí starostky za uplynulým rokem

V první polovině prosince byla 
na sídlišti Višňovka dokončena 
dlouho očekávaná, několikrát 
odkládaná a  také náročná rekon-
strukce rozvodů tepla. Původní 
rozvody o  délce zhruba 900 me-
trů nahradily moderní opláštěné 
ocelové trubky s vysokou spolehli-
vostí a dlouhou životností. Rekon-
strukce byla zahájena předáním 
staveniště dne 20.  června. Hlavní 
fáze prací byla dokončena 5. pro-
since, kdy byly domy ve východní 
části sídliště připojeny na nové 
rozvody. Poté proběhlo zasypání 
výkopů, betonování, zarovnání te-
rénu a pokládka asfaltu. Ve středu 
11. prosince se uskutečnil kontrol-
ní den za účasti vedení města, bě-
hem kterého byly stanoveny další 
nezbytné kroky k  finálnímu do-
končení prací. Mezi ně patří mimo 
jiné zarovnání a srovnání zeminy, 
osetí travními semeny a  vysazení 
zeleně a  oprava některých men-
ších poškození zejména na chod-
nících. Tyto finální úpravy budou 
realizovány na jaře 2025, kdy to 
umožní příznivější povětrnostní 
podmínky.

Hlavním důvodem rekon-
strukce byl havarijní stav původ-
ních rozvodů, které ohrožovaly 
spolehlivost dodávek tepla, ze-
jména v  zimě. Dalším neméně 
závažným problémem byly však 
i  vysoké ztráty tepla způsobené 
nedostatečnou izolací potrubí. 
Tyto ztráty dosahovaly v průmě-
ru 21–22 %, přičemž v  letních 
měsících mohly překročit 40 %. 
Nové rozvody s  předizolovaný-
mi trubkami zajišťují minimální 

ztráty energie a umožňují efektiv-
nější provoz. Očekává se, že prů-
měrné roční ztráty tepla klesnou 
na 5–7 %.

Rekonstrukce rozvodů je fi-
nancována především z  evrop-
ských dotací a dále pak vlastními, 
již naspořenými prostředky Ho-
řovické teplárenské. Tento způsob 
financování zajistí, že moderniza-
ce nebude mít do budoucna ne-
gativní dopad na cenu tepla pro 
odběratele. Právě naopak, snížení 
ztrát tepla se přímo promítne do 
výhodnější ceny tepla pro všechny 
zákazníky Hořovické teplárenské.

Tímto bychom rádi poděkovali 
všem našim zákazníkům na Viš-
ňovce za jejich vstřícnost a  skvě-
lou spolupráci! Zároveň bychom 
se všem obyvatelům sídliště rádi 
omluvili za nepohodlí způsobené 
rekonstrukcí a  poděkovali za je-
jich trpělivost a pochopení!

Roman Jusko
Ing. Petr Karban

Josef Zettlitzer

Višňovka má nové rozvody tepla

sledně bude zadána k  vypracování 
studie, která by měla komplexně 
řešit prostor kolem školy a  naplnit 
potřeby dětí, rodičů i zaměstnanců 
školy. Již zmíněná rekonstrukce ulic 
na Žižkově bude zahájena opravou 
povrchu v ulicích Herainova a Žiž-
kova. Do doby rekonstrukce všech 
ulic bude provizorní povrch ve čtvr-
ti udržován tak, aby byl schůdný 
i  sjízdný. Proměnou projdou i  kli-
dové areály ve městě, tedy lesopark 
Dražovka, kde budou díky získané 
dotaci opraveny poškozené lesní 
cesty a doplněny herní prvky a dále 
Lázeňský rybník, ze kterého bude 
odtěženo bahno a rekonstrukcí pro-
jde i celá hráz a park kolem rybníku.

Kromě desítek dalších drob-
ných úprav ve městě, které plánu-
jeme v  roce 2025, nesmíme zapo-
menout na stavbu obchvatu, který 
sice není městskou investicí, ale pro 
město bude představovat výrazný 
krok vpřed z hlediska bezpečnosti 
provozu v centru města.

Milí hořovičtí občané, děku-
jeme za Vaši podporu, za každou 
pomoc a  spolupráci. Obracejte se 
na nás s důvěrou se svými stížnost-
mi i  náměty. Především ale buďte 
zdraví a  spokojení v  životě rodin-
ném i pracovním.

Věra Veverková,
starostka města Hořovice

Ulice Lesní po rekonstrukci. Opravená ulice Vísecká.

Ulice 1. Máje po rekonstrukci.

MŠ Jiráskova - po 40 letech výměna oken ve 4. pavilonu

Nové schody u Vísecké školy.
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Adventní setkání u stromečku

Dotační programy města Hořovice pro rok 2025
V  schváleném rozpočtu města Hořovice 

na rok 2025 zastupitelstvo vyčlenilo částku 
2.400.000 Kč na poskytování individuálních 
dotací v oblasti kultury, tělovýchovy a spor-
tu, vzdělávání a  vědy, ochrany životního 
prostředí a dalších obdobných činností. Za-
stupitelstvo město rovněž schválilo příslušné 
zásady pro poskytování těchto dotací.

O  individuální dotaci dle těchto zásad 
mohou žádat spolky, neziskové organizace 
a  jiné podnikající i nepodnikající právnické 
osoby, které provozují svoji činnost na území 
města, podnikající fyzické osoby provozující 
svoji činnost na území města nebo nepod-
nikající fyzické osoby, které mají bydliště 
na území města. Hodnotící komise bude při 
hodnocení žádostí o individuální dotace při-
hlížet zejména:
a) k povaze činnosti žadatele, preferovaná je 
činnost zaměřená na práci s dětmi a mládeží,

b) k podílu mládeže na celkovém počtu člen-
ské základny žadatele,
c) k  přínosu a  efektivitě předloženého pro-
jektu pro město a  jeho obyvatele (výběr cí-
lové skupiny, její velikost, společenská pro-
spěšnost cílů apod.),
d) k časové a věcné reálnosti plnění předlo-
ženého projektu,
e) k rozsahu a počtu akcí pořádaných žada-
telem pro širokou veřejnost,
f) zda má žadatel sídlo či adresu bydliště ve 
městě Hořovice.

Zastupitelstvo města Hořovice rovněž 
schválilo Program pro poskytování dotací 
z rozpočtu města Hořovice – oblast podpory 
„Sociální věci”, kde je je rozpočtem vyhra-
zeno 1 300 000 Kč. Minimální požadovaná 
výše dotace „Sociální věci“ je 500 Kč a maxi-
mální požadovaná výše dotace je 200.000 Kč 

v rámci tematického zadání „Poskytování re-
gistrovaných sociálních a návazných služeb“ 
nebo 70 000 Kč v rámci tematického zadání 
„Svazy a neregistrované sociální služby“.

Termín pro podání žádostí o dotace je sta-
noven do 31. ledna 2025. Příslušné hodnotící 
komise zpracují ve spolupráci se zaměstnan-
cem MěÚ vykonávajícím agendu dotací návrh 
na přidělení konkrétní výše dotací jednot-
livým žadatelům a předají jej spolu se všemi 
doručenými žádostmi k projednání a schvále-
ní zastupitelstvu města, které o přidělení dota-
cí na veřejném zasedání rozhodne.

Podrobné informace včetně potřebných 
formulářů ohledně poskytování individuál-
ních dotací a dotací dle programu „Sociální 
věci“ naleznete na webových stránkách měs-
ta Hořovice nebo u příslušného pracovníka.

Ing. Petr Karban

V neděli 15. 12. jsme na náměs-
tí u  stromečku zorganizovali malé 
sousedské setkání. Pro návštěvníky 
jsme připravili polévku, která pů-
vodně měla být rybí, ale osud tomu 
chtěl jinak, proto jsme uvařili spe-
ciální hořovickou česnečku a i ta se 
setkala s velkým ohlasem. Nechyběl 
ani domácí štrůdl, vánoční cukroví 
a u dalších stánků se prodával teplý 
vaječný likér se šlehačkou, čoko-
láda, svařák a  další dobroty, které 
zahřály v  nepříznivém počasí tělo 
i duši. Největší radostí a  zahřátím 
na srdci ale byla částka, kterou 
jsme díky vám vybrali na dobro-
volných příspěvcích pro malého Vi-
léma z Hořovic. Vilém žije s rodiči 
a bráškou v Hořovicích a trpí vzác-
ným nevyléčitelným onemocněním, 
tzv. Angelmanovým syndromem. 
Příběh rodiny nás zaujal, a  proto 
jsme připravili kasičku, ve které se 

za odpoledne a  večer nashromáž-
dilo krásných 5010 Kč. Tuto částku 
pošleme přes platformu donio.cz, 
kde můžete přispět i  Vy, kteří jste 
třeba v neděli dorazit nemohli.

Ing. Věra Eschnerová

Pomozme
Vilémkovi začít 

chodit

Jak hospodaří 
naše město?

Na posledním letošním za-
stupitelstvu byl zastupitelům ke 
schválení předložen návrh roz-
počtu města pro rok 2025. Věc 
obvyklá, avšak pro mě i  další 
zastupitele poměrně překvapivá 
svým obsahem. Město totiž čím 
dál více čerpá z  rezerv, vytvo-
řených z  podstatné části ještě 
předchůdci dnešního vedení.

Tato situace by se jistě dala 
pochopit, pokud by obyvate-
lé našeho města měli možnost 
užívat nové chodníky, potkávat 
se na rekonstruovaných náměs-
tích, nebo alespoň projíždět po 
opravených ulicích. Čísla ve 
výdajích města by to alespoň 
naznačovala, ovšem realita tak 
skvělá není.

Na rok 2025 plánuje vedení 
města rekordní schodek roz-
počtu ve výši téměř 83 milionů 
korun. Finanční výbor dokonce 
doporučil zastupitelstvu ten-
to návrh rozpočtu schválit, ale 
zároveň doporučil, aby měs-
to zahájilo proces snižování 
provozních nákladů a  hledání 
úsporných opatření…

Za mého působení v  koa-
lici (nejprve v  zastupitelstvu 
a  později v  radě) bylo období, 
kdy byly Hořovice podstatně 
úspěšnější v  získávání dotací. 
Vzpomeňme třeba výstavbu 
nové sportovní haly, opravu 

Společenského domu, poříze-
ní a  rekonstrukci prostor ve 
Starém zámku, novou podobu 
budovy Městského úřadu č.p. 
640 - toto je jen část z úspěchů 
předchozího vedení města, do-
tažených právě také díky pro-
středkům z  dotací. I  díky nim 
byly v  minulých volebních ob-
dobích městské rozpočty spíše 
vyrovnané, nebo pouze mírně 
schodkové.

Hořovicím nyní příliš ne-
pomáhají ani nedávné otřesy 
v  navenek doposud silné ko-
alici a  odchod dvou radních. 
Důvodů mělo být několik - ne-
spokojenost s  plněním koalič-
ní smlouvy díky rostoucím fi-
nančním odměnám koaličních 
zastupitelů nebo problematická 
vymahatelnost uzavřených me-
morand - třeba přislíbená a pro 
centrum města potřebná rekon-
strukce restaurace a  hotelu Ze-
lený strom se stále ještě neroz-
běhla, i když zástupci Akesa teď 
přislíbili její start ještě v  tomto 
kalendářním roce.

Jako opozice očekáváme, že 
vedení Hořovic bude uvážlivěji 
hospodařit se svěřenými pro-
středky a plánovaný velký scho-
dek se skutečně příznivě projeví 
na podobě našeho města.

Antonín Spal,
zastupitel za Hnutí nezávislých
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Akcionáři VAK Beroun jednali o ceně vody a investicích
Jako každý rok touto dobou se i letos sešli hlavní akcionáři VAK Beroun. Schůzka byla mimořádná tím, že došlo také k odsouhlasení 
nové akcionářské dohody, která tak vstoupí do třetí dekády platnosti. „Akcionářská dohoda je důležitým dokumentem, na základě 
kterého se ve všech zásadních krocích postupuje ve shodě největších akcionářů,“ vysvětluje Jiří Paul, předseda představenstva.

Od ledna roku 2019 je možné 
rozšiřovat vodovodní síť zásobo-
vanou ze systému hlavního města 
Prahy jen se souhlasem správce 
pražské vodovodní sítě. Důvo-
dem je nedostatečná kapacita 
pražského systému, která neu-
možňuje zajistit větší odběr vody 
v  době pravidelných odstávek 
přivaděče vody z  úpravny vody 
Želivka do Prahy. Po intenzivním 
jednání s  Pražskou vodohos-
podářskou společností bylo do-
hodnuto, že hlavní město Praha 
postaví nový kapacitní vodojem, 
který bude určen přednostně pro 
zásobování obyvatel západní části 
středočeského kraje.

Smluvní kapacitu odběru není 
možné navýšit do doby zprovoz-
nění nového vodojemu a termín 
výstavby není dosud znám. V této 
chvíli probíhají projektové práce 
a jednání o koupi pozemku.

V  květnu 2024 se podařilo 
uspokojit zájemce, kteří požádali 

o rozšíření vodovodu nebo nový 
odběr v  období 2019-2023. PVS 
pro tyto účely dočasně uvolnila 
část kapacity, která v  tuto chví-
li není využívána, ale je určena 
pro budoucí zásobování HMP. 
Na dalším rozšíření kapacity 
jednáme s Pražskou vodohospo-
dářskou společností a  zároveň 
připravujeme možné alternativní 
způsoby řešení.

Konkrétní výsledky jednání 
s PVS očekáváme v jarních měsí-
cích roku 2025. Pokud situace ne-
bude uspokojivá, jsme připraveni 
v  průběhu roku 2025 realizovat 
vlastní dílčí opatření, abychom 
mohli uspokojit další část na ža-
datelů vedených na seznamu.

Výjimku tvoří prodloužení vo-
dovodu, kterými budou zásobová-
ny maximálně 3 bytové jednotky 
(tzv. malí žadatelé). Po uzavření 
smlouvy o  podpoře bude mož-
no tyto vodovody i  stavět a  ko-
laudovat. VAK Beroun u  těchto 

projektů převezme na sebe riziko 
zajištění dodávek vody i v případě, 
že nedojde ke stavbě vodojemu 
v Praze nebo se stavba oddálí, po-
skytnutím kapacity, která je urče-
ná pro dříve povolené, ale dosud 
nerealizované, odběry.

Pokud máte zájem o  připo-
jení na vodovod, navštivte, pro-
sím webové stránky spol. VAK 
Beroun na následujícím odkazu. 
Budete zařazeni na seznam žada-
telů a osloveni, až se podaří zajis-
tit další navýšení kapacity.

VaK Beroun

Informace pro žadatele o rozšíření vodovodu

Dohoda například upravuje 
složení orgánů společnosti a  také 
stanovuje na vodovodech a kana-
lizacích v  majetku VAK Beroun 
jednotnou regionální cenu. Členy 
dohody jsou kromě majoritního 
akcionáře města Beroun, Hořo-
vice, Králův Dvůr, Zdice a  Žeb-
rák. Výsledkem jednání je návrh 
na rozdělení zisku; i  letos by celé 
dvě třetiny zisku měly zůstat ve 

společnosti na krytí investic do 
obnovy majetku. Představenstvo 
tak bude valné hromadě navrho-
vat ponechání téměř 34 miliónů 
korun na financování obnovy. 
Součástí schůzky bylo i  projed-
nání regionální ceny pro vodné 
a stočné. Cenu pitné vody určuje 
v posledních letech hlavně naku-
povaná voda z Prahy. Ta se v po-
sledních čtyřech letech více než 

zdvojnásobila a pro rok 2025 bude 
o 5,11 Kč za metr krychlový vyšší. 
Důvodem je zahrnutí větší části 
pražské vodárenské infrastruk-
tury do cenové kalkulace našeho 
odběrného pásma, což souvisí se 
zajištěním dostatečných dodávek 
vody i v obdobích odstávek želiv-
ského přivaděče vody do Prahy. 
Zvýšení ostatních nákladů odpo-
vídá meziroční inflaci a  promítá 
se v  roce 2025 do pevné složky 
ceny. „Dobře to ukazuje logiku 
dvousložkové ceny. Nákup vody 
z Prahy se zahrne do odebraného 
množství, zatímco náklady nezá-
vislé na množství se rozprostřou 
na všechna odběrná místa“, říká 
Paul. Díky tomu v roce 2025 čtyř-
členná rodina zaplatí o zhruba tři 
sta korun méně, než kdyby cena 
byla účtována v  jednosložkové 
formě. Náklady na likvidaci čistí-
renského kalu, chemikálie a opra-
vy jsou hlavní faktory ovlivňující 
cenu stočného pro následující 
rok. Cena za odvedení a vyčištění 
metru krychlového odpadní vody 
bude v obcích s regionální cenou 
stočného 57,90 Kč. To je význam-
ně méně než u obcí, které kalku-
lují samostatně a podle dotačních 

PŘIJÍMACÍ	ŘÍZENÍ	2025

Střední	odborná	škola	
a	Střední	odborné	učiliště,	Hořovice,	Palackého	náměstí	100
tel:	731582691	;	311516792

STUDIJNÍ	NABÍDKA	ŠKOLY	od	1.9.2025

I.	Maturitní	studijní	obory	(čtyřleté	denní	
studium):

Přírodovědné	a	technické	obory:	

16-01-M/01	Ekologie	a	životní	prostředí

43-41-M/01 Veterinářství
Ekonomické	obory:	

63-41-M/01	Ekonomika	a	podnikání

Technické	obory:	

18-20-M/01	Informační	technologie

23-41-M/01	Strojírenství

II.	Technické	obory	s	výučním	listem	(tříleté	denní	
studium):

23-51-H/01 Strojní	mechanik	– Zámečník

23-52-H/01 Nástrojař	– Nástrojař

26-52-H/01	Elektromechanik	pro	zařízení	a	
přístroje	

26-41-L/01	Mechanik-elektrotechnik (nový	
komplementární	obor	(výuční	list	+	
maturita	- v povolovacím	řízení)

web:	http://www.soshorovice.cz f:	facebook.com/sosasouhorovice	
Informační	den:	11.	01.	2025	9:00-12:00	hod.	(rozpis	na	webové	stránce	školy)

pravidel. Zahrnutí úplných ná-
kladů na obnovu se v  takových 
kalkulacích projevuje mnohem 
výrazněji než v  regionální ceně. 
„V  regionální ceně náklady na 
rekonstrukce rozpočítáváme to-
tiž na téměř tři milióny kubíků 
odpadní vody,“ dodává předseda 
představenstva. Cena pro stoč-
né v  posledních čtyřech letech 
vzrostla o  2,5 procenta více než 
celková inflace, což v podstatě od-
povídá současnému oborovému 
trendu postupného navyšování 
prostředků na obnovu a  udržení 
majetku. V  dlouhodobém plánu 
společnosti se předpokládá me-
ziroční úprava ceny o inflaci plus 
dva procentní body na financová-
ní obnovy. Předseda představen-
stva Paul k tomu doplňuje: „Stále 
se držíme hluboko pod sociálně 
únosnou cenou, ta je pro rok 2025 
o 30 korun za kubík vyšší.“ Sociál-
ně únosná cena se stanovuje podle 
čistého příjmu domácností v regi-
onu. Důležitým bodem jednání 
byl také hospodářský plán spo-
lečnosti a zejména objem investic. 
„Na investice máme vyčleněno 
119 miliónů korun a  vše máme 
již pokryto připravenými projek-
ty,“ uvádí technický ředitel VAK 
Beroun Roman Badin a  přidává 
přehled největších investic: „Čeká 
nás za 20 miliónů korun dokon-
čení rekonstrukce sítí na Žižkově 
v  Hořovicích. Tam jsme již loni 
investovali přes 31 miliónů korun. 
Další dvacetimiliónovou investicí 
je pokračování stavby přivaděče 
odpadních vod ze Zdic do Králo-
va Dvora. Zahajujeme také rozší-
ření vodojemů v Levíně a v Jivině. 
A  v  pražských Stodůlkách bude-
me rekonstruovat a zvětšovat ka-
pacitu části páteřního přivaděče 
vody z  Prahy do regionu.“ Valná 
hromada společnosti, které bude 
rozhodovat o výsledku a rozděle-
ní zisku, proběhne 21. ledna 2025.

Čtyřčlenná domácnost v  roce 
2025 zaplatí za dodávku pitné 
vody a odvedení a čištění odpadní 
vody necelých 50 Kč za den, ná-
klad na jednu osobu této domác-
nosti je zhruba 12,4 Kč. Litr pitné 
vody stojí i s platbou za stočné 15 
haléřů. Průměrný odběr na osobu 
v regionální ceně je 30 m3 za rok 
(30 tisíc litrů), tj. zhruba 82 litrů 
za den.

VaK Beroun
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Velká radost Městské
mateřské školy Hořovice

Letošní rok prožívají děti a zaměstnanci období příjemných změn. 
Vedení radnice zajistilo rekonstrukci 4. pavilonu na Větrné, a to včetně 
podpory modernizace interiérů z roku 1979. S velkými díky jsme při-
jali i finanční dar zaměstnanců Saint - Gobain Sekurit ve výši krásných 
85 750Kč, který využijeme na obnovu herních prvků na školní zahradě.

Přejeme všem lidem dobré vůle požehnané svátky.
Děti a zaměstnanci MMŠ Hořovice

Stáhněte si informace o místních 
poplatcích na rok 2025

Tříkrálová sbírka v Hořovicích
Letošní rok pomalu končí a hned začátkem toho příštího proběh-

ne tradiční Tříkrálová sbírka pod záštitou Charity ČR. V Hořovicích 
zajistí konání této akce místní oddíly skautů ve dnech 5. 1. od 13:00 
do 17:00 hodin a 8. ledna od 16:00 do 18:00 hodin.

Příspěvek můžete vložit přímo koledníkům v královských kostý-
mech do přenosných kasiček.

Dále lze pomoci zasláním bezhotovostního příspěvku přes formu-
lář na webu https://www.trikralovasbirka.cz, pomocí QR kódu nebo 
dárcovskou SMS.

Výtěžek celostátní sbírky je určen na pomoc nemocným, handica-
povaným, seniorům, matkám s dětmi v tísni a dalším jinak sociálně 
potřebným skupinám lidí. Z výnosu hořovické sbírky bude v příštím 
roce podpořen projekt Charity Beroun „sociálně aktivizační služba 
a sociální rehabilitace terénní pro seniory a osoby se zdravotním po-
stižením“. Těšíme se na setkání s Vámi.

Kašpar, Melichar a Baltazar

Nová ORL ambulance v nemocnici: 
Odborná péče pro děti i dospělé

Hořovická nemocnice otevřela novou ambulanci ORL (otori-
nolaryngologie) pod vedením zkušené lékařky MUDr. Šárky 
Zavázalové a zdravotní sestry Bc. Andrey Kropáčové. Toto pra-
coviště nabízí odborné a komplexní vyšetření a léčbu akut-
ních i chronických nemocí v oblasti hlavy a krku u pacientů 
všech věkových kategorií.

Vedle onemocnění nosu a krku se paní doktorka specializuje na ušní 
problematiku a poruchy sluchu a rovnováhy. Nedílnou součástí této am-
bulance je i moderně vybavená audiologická laboratoř pro vyšetření slu-
chu. V rámci sluchadlové poradny pak paní doktorka nabízí komplexní 
program pro diagnostiku nedoslýchavosti a její eventuální korekci pomocí 
nejnovějších a certifikovaných sluchadel. Kromě odborného poradenství 
poskytuje i následnou dispenzarizaci i podpůrný technický servis.

Součástí ambulance je i operační sálek, kde je pacientům poskytováno 
široké spektrum malých ambulantních výkonů v lokální anestezii - např. 
chirurgické odstranění kož-
ních nebo slizničních lézí, 
akutní řešení úrazů na hlavě 
a krku, zavedení ventilačních 
trubiček do bubínku u  do-
spělých pacientů, aplikace 
naušnic aj.

Ordinace disponuje nej-
modernějším technickým 
vybavením, např. polohova-
telným lehátkem, mikrosko-
pem a flexibilními (ohebnými) i  rigidními endoskopy s možností video 
zobrazení, a proto pacientům zajišťuje maximální komfort během vyšet-
ření.

Nová ORL ambulance a  tým paní doktorky Zavázalové pacientům 
garantuje kombinaci vysoce kvalitní a odborné péče s vřelým a osobním 
přístupem. A  to navíc v  příjemném prostředí a  za pomocí nejnovějších 
technických přístrojů. Pro zlepšení dostupnosti těchto nadstandardních 
služeb je pacientům nabízena i prodloužená ordinační doba až do večer-
ních hodin i brzké objednací termíny. Mgr. Jaroslava Šašková
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Rada města
Hořovice

ze dne 18. 11. 2024

n Rada města Hořovice schvaluje 
upravený program jednání rady o sta-
žený bod č. 15. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s  vyplacením mimořádných odměn 
ředitelům příspěvkových organizací 
města Hořovice ve výši jednoho mě-
síčního průměrného platu. Odměna 
bude vyplacena v  listopadové výpla-
tě. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje pří-
spěvkové organizaci 1. základní škola 
Hořovice přesun finančních prostřed-
ků ve výši 157.114,87 Kč z provozních 
prostředků do fondu investic. Tyto fi-
nanční prostředky budou použity na 
nákup interaktivní tabule s  pylono-
vým pojezdem a  datovým projekto-
rem. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 
0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s přijetím finančního daru v celkové 
výši 170.000 Kč příspěvkovou orga-
nizací 1. základní škola Hořovice od 
Sdružení rodičů a příznivců 1. ZŠ Ho-
řovice, z.s., IČO: 09083626, se sídlem 
Komenského 1245/7, 268 01 Hořovi-
ce. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s přidělením bytu č. 10 na adrese xxx, 
Hořovice žadatelce xxx, trvale bytem 
xxxx na základě doporučení odboru 
sociálních věcí, zdravotnictví a  škol-
ství a dle Kritérií pro přidělování soci-
álních bytů v majetku města Hořovi-
ce. Nájemní smlouva bude uzavřena 
na dobu určitou od 01. 12. 2024 do 
31.  5.  2025, aby byla prověřena pla-
tební schopnost žadatelky. HLASO-
VÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0 V 15:16 hodin přišel Ing. et Ing. 
Jan Skopeček, Ph.D., počet radních 7.
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním Dodatku č. 1 ke Smlouvě 
o výpůjčce ze dne 21. 12. 2023, uzaví-
raného mezi městem Hořovice, jako 
půjčitelem, a  Městským kulturním 
centrem Hořovice, IČO: 67361897, 
se sídlem Vrbnovská 30/1, 268 01 
Hořovice, jako vypůjčitelem, jehož 
předmětem je prodloužení doby vý-
půjčky areálu Starého zámku za úče-
lem zajištění jeho správy a  provozu 
do 31. 12. 2026. K podpisu dodatku 
je pověřena starostka města. HLA-
SOVÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním Dohody o ukončení Nájemní 
smlouvy ze dne 01. 09. 2022, uzavíra-
né mezi městem Hořovice, jako pro-

najímatelem, a  Pavlem Havlíčkem, 
IČO: 71015426, se sídlem Šípková 
1481/8, 268 01 Hořovice, jako ná-
jemcem, jejímž předmětem je ukon-
čení nájemní smlouvy na pronájem 
pozemku p. č. 2104 a části pozemku 
p. č. 2112/1 v  k.ú. Hořovice (objekt 
restaurace Florida včetně části věcně 
a  funkčně příslušejícího pozemku) 
ke dni 31. 12. 2024 a vypořádání vzá-
jemných práv a povinností smluvních 
stran v  souvislosti s  ukončením ná-
jemního vztahu. K  podpisu dohody 
je pověřena starostka města. HLASO-
VÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 
0. V 16:30 hodin se vzdálil z jednání 
Ing. et Ing. Jan Skopeček, Ph.D., počet 
radních 6.
n Rada města Hořovice schvaluje 
Plán inventur města Hořovice za rok 
2024 a ukládá v souladu s tímto plá-
nem provést inventarizaci majetku 
a závazků města ke dni 31. 12. 2024. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice podle § 102 
odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. o ob-
cích, ve znění pozdějších předpisů, 
souhlasí s  poskytnutím finančního 
daru ve výši 1.000 Kč Klubu rodičů 
při ZŠ a  MŠ Cerhovice, z. s., IČO: 
09433295 se sídlem Na Dražkách 
217, 267 61 Cerhovice. HLASOVÁ-
NÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0. 
V 16:38 hodin přišel Ing. et Ing. Jan 
Skopeček, Ph.D., počet radních 7.
n Rada města Hořovice souhlasí 
se Smlouvou o  výpůjčce č. SMLO-
0076/00065293/2024 dle evidence 
půjčitele uzavíranou mezi Muzeem 
Českého krasu, příspěvkovou organi-
zací, IČO: 00065293, se sídlem Huso-
vo náměstí čp. 87, Beroun – Centrum, 
266 01 Beroun 1, jako půjčitelem 
a  městem Hořovice, jako vypůjčite-
lem, jejímž předmětem je výpůjčka 
sbírkového předmětu  – litinového 
zvonu. Smlouva se uzavírá na dobu 
určitou do 30.  11.  2026. K  podpisu 
smlouvy je pověřena starostka města. 
K  podpisu předávacího protokolu je 
pověřena místostarostka města Eva 
Kaufmanová. HLASOVÁNÍ: PRO: 7 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s  Akcionářskou dohodou, uzavíra-
nou mezi společností ENERGIE AG 
BOHEMIA s.r.o., se sídlem Lazarská 
11/6, 102 00 Praha 2, IČ: 639 08 298 
a  městy Hořovice, Beroun, Králův 
Dvůr, Zdice, Žebrák, jako akcionáři 
společnosti Vodovody a  kanalizace 
Beroun, a.s., se sídlem Beroun, Most-
níkovská 255/3, PSČ 266 01, IČ: 463 
56 975, jejímž předmětem je úprava 
způsobu výkonu práv a  povinností 
smluvních stran jakožto akcionářů 
této společnosti po dobu, kdy budou 
jejími akcionáři. Smlouva se uzavírá 
na dobu neurčitou. Podpisem doho-
dy je pověřena starostka města. HLA-

SOVÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
Smlouvou o výpůjčce movitých kul-
turních památek uzavíranou mezi 
městem Hořovice jako půjčitelem 
a  Národním památkovým ústavem, 
IČO: 75032333, se sídlem Vald-
štejnské nám. 162/3, 118 01 Praha 
1  – Malá Strana, jako vypůjčitelem, 
jejímž předmětem je výpůjčka movi-
tých kulturních památek, a  to sochy 
Panny Marie a sochy sv. Floriána, za 
účelem prezentace v  lapidáriu stát-
ního zámku Mnichovo Hradiště. 
Smlouva se uzavírá na dobu určitou 
do 7. 12. 2027. K podpisu smlouvy je 
pověřena starostka města. HLASO-
VÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
se Smlouvou o  budoucí smlouvě 
o  zřízení věcného břemene a  do-
hodou o  umístění stavby č. IZ-12-
6004289/01 a se Smlouvou o budoucí 
smlouvě o  zřízení věcného břemene 
a  dohodou o  umístění stavby č. IZ-
12-6004289/02, obě uzavírané mezi 
městem Hořovice, jako budoucí 
povinnou, a společností ČEZ Distri-
buce, a. s., IČO: 24729035, se sídlem 
Teplická 874/8, 405 02 Děčín, jako 
budoucí oprávněnou, spočívající 
v  dočasné přeložce kabelového ve-
dení NN 0,4 kV na pozemcích p. č. 
923/1, p. č. 926/5, p. č. 927/23, p. č. 
927/33 v obci Hořovice a k. ú. Velká 
Víska a  na pozemku p. č. 2112/17 
v obci a k. ú. Hořovice. Předpokláda-
ný rozsah věcného břemene bude cca 
40 bm kabelového vedení NN za jed-
norázovou náhradu ve výši 16.700 Kč 
bez DPH. K podpisu smluv je pově-
řena starostka města. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
Smlouvou o uzavření budoucí smlou-
vy o zřízení věcného břemene - slu-
žebnosti inženýrské sítě uzavíranou 
mezi městem Hořovice, jako budou-
cí povinnou, a  xxxx, jako budoucí 
oprávněnou, jejímž předmětem je 
závazek smluvních stran uzavřít 
smlouvu o zřízení věcného břemene 
- služebnosti inženýrské sítě, spočí-
vající v  právu umístit, provozovat, 
opravovat a udržovat kanalizační pří-
pojku na pozemku p. č. xxx v obci a k. 
ú. Hořovice a vodovodní přípojku na 
pozemcích p. č.xxxx, p. č. xxxx a p. č. 
xxx v k. ú. a obci Hořovice, provádět 
jejich obnovu, výměnu a moderniza-
ci, a to na dobu neurčitou za jednorá-
zovou náhradu ve výši 7.500 Kč bez 
DPH. K  podpisu smlouvy je pově-
řena starostka města. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s  podáním žádosti Středočeskému 
kraji, zastoupenému Krajskou sprá-
vou a  údržbou silnic Středočeské-

ho kraje, příspěvkovou organizací, 
IČO: 00066001, se sídlem Zborov-
ská 81/11, 150 00 Praha 5, Smíchov, 
o  uzavření Smlouvy o  bezúplatném 
převodu pozemku p. č. 31/24 o  vý-
měře 67 m2, v obci a k. ú. Hořovice 
(pozemek oddělen z  p. č. 31/17 dle 
geometrického plánu pro rozdělení 
pozemku č. 2289-73/2023) z vlastnic-
tví Středočeského kraje do vlastnic-
tví města Hořovice. Na pozemku se 
nachází chodník ke stavbě „Přechod 
pro chodce, lokalita Nám. Svobody, 
Hořovice“. Rada města doporučuje 
zastupitelstvu města podání žádosti 
schválit. HLASOVÁNÍ: PRO: 7 PRO-
TI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí, aby 
byl Středočeskému kraji, zastoupe-
nému Krajskou správou a  údržbou 
silnic Středočeského kraje, příspěv-
kovou organizací, IČO: 00066001, 
se sídlem Zborovská 81/11, 150 00 
Praha 5, Smíchov nabídnut v  rám-
ci vypořádání majetkových vztahů 
bezúplatný převod pozemků ve vlast-
nictví města Hořovice, p. č. 31/2 a p. 
č. 31/3 v obci a k. ú. Hořovice, které 
se nacházejí pod komunikacemi ve 
vlastnictví Středočeského kraje. Rada 
města doporučuje zastupitelstvu měs-
ta nabídku jmenovaného bezúplatné-
ho převodu schválit. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice projed-
nala žádost xxx o  instalaci sloupků 
a  s  umístěním tří kusů zahrazova-
cích sloupků, bránících parkování 
na chodníku v  Dlouhé ulici, který 
je umístěn podél pozemků p. č. xxx 
a  xxx v  k. ú. Hořovice nesouhlasí. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice na zákla-
dě výběrového řízení „Revitalizace 
rybníka Lázeňský“ projednala zá-
věry hodnotící komise a  rozhodla 
o  výběru nejvýhodnější nabídky od 
společnosti VEKREMAN, s.r.o., se 
sídlem Antala Staška 1859/34, Krč, 
140 00 Praha 4, IČ: 035 14 536, je-
hož tímto vybírá jako dodavatele 
a  souhlasí s  podpisem Rozhodnu-
tí o  výběru dodavatele. Společnost 
požaduje za provedení díla částku 
ve výši 6.294.191,36 Kč bez DPH, tj. 
7.615.971,54 Kč včetně DPH. Rada 
města Hořovice pověřuje paní sta-
rostku podpisem příslušné Smlouvy 
o dílo. HLASOVÁNÍ: PRO: 7 PRO-
TI: 0 ZDRŽEL SE: 0. V 17:07 hodin 
se vzdálil z  jednání Ing. et Ing. Jan 
Skopeček, Ph.D., počet radních 6.
n Rada města Hořovice souhlasí 
s dodatkem č. 1 ke smlouvě o dílo ze 
dne 24.  10.  2023, uzavíraným mezi 
městem Hořovice, jako odběratelem, 
a  společností Inženýrské a  stavební 
práce, s.r.o., IČ: 25078941, se sídlem 
U  Kaštanu 4/1217, 169 00 Praha 6, 
jako dodavatelem, jehož předmětem 
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Rada města
Hořovice

ze dne 27. 11. 2024

n Rada města Hořovice schvaluje 
program jednání uvedený na po-
zvánce. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PRO-
TI: 0 ZDRŽEL SE: 0. Po hlasování 
přišla Ing. Věra Eschnerová a počet 
radních 6.
n Rada města Hořovice bere na vě-
domí předložený návrh Zřizovací lis-
tiny Městského sportovního centra 
Hořovice, IČO: 06171150, se sídlem 
Ke Stadionu 1385, 268 01 Hořovice, 
a  s  doporučením jeho schválení jej 
předkládá Zastupitelstvu města Ho-
řovice k projednání na základě § 84 
odst. 2, písm. d) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení), v plat-
ném znění. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na 
vědomí předložený návrh Zřizova-
cí listiny Městské správy bytového 
a nebytového fondu Hořovice, IČO: 
69764883, se sídlem Palackého ná-
městí 2, 268 01 Hořovice, a s dopo-
ručením jeho schválení jej předklá-
dá Zastupitelstvu města Hořovice 
k  projednání na základě § 84 odst. 
2, písm. d) zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích (obecní zřízení), v platném 
znění. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PRO-
TI: 0 ZDRŽEL SE: 0
I. Rada města Hořovice souhla-
sí se zněním Dohody o  ukončení 
nájemní smlouvy uzavírané mezi 
městem Hořovice, jako pronajíma-
telem, a  Městskou správou bytové-
ho a  nebytového fondu Hořovice, 
IČO: 69764883, se sídlem Palackého 

náměstí 2/2, 268 01 Hořovice, jako 
nájemcem, jejímž předmětem je 
ukončení nájemní smlouvy ze dne 
29.  12.  2017 na pronájem pozem-
ku p. č. 2112/2  – zastavěná plocha 
a nádvoří, jehož součástí je stavba – 
budova bez čp. če. - objekt občan-
ské vybavenosti (budova ubytovny) 
a  pozemku p. č. 2111/4  – ostatní 
plocha, ostatní komunikace, vše 
v k.ú Hořovice, včetně movitých věcí, 
tvořících vybavení budovy ubytovny, 
ke dni 31.  12.  2024 a  dále vypořá-
dání vzájemných práv a  povinností 
smluvních stran v souvislosti s ukon-
čením nájemního vztahu. K podpisu 
dohody je pověřena starostka města. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
II. Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním Nájemní smlouvy uzavírané 
mezi městem Hořovice, jako prona-
jímatelem, a  Městským sportovním 
centrem Hořovice, IČO: 06171150, 
se sídlem Ke Stadionu 1385, 268 01 
Hořovice, jako nájemcem, jejímž 
předmětem je pronájem pozemku p. 
č. 2112/2 – zastavěná plocha a nádvo-
ří, jehož součástí je stavba - budova 
bez čp. če. - objekt občanské vybave-
nosti (budova ubytovny) a pozemku 
p. č. 2111/4 – ostatní plocha, ostatní 
komunikace, vše v k.ú Hořovice, a to 
za účelem provozování ubytovny. 
Nájemní smlouva se uzavírá na dobu 
neurčitou. Roční nájemné činí 1000 
Kč + DPH. K podpisu smlouvy je po-
věřena starostka města. HLASOVÁ-
NÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na vě-
domí předložené návrhy
a) aktualizované obecně závazné vy-
hlášky města Hořovice o ochraně ve-
řejné zeleně, b) aktualizované obecně 
závazné vyhlášky města Hořovice 
o zákazu konzumace alkoholu a uží-
vání omamných a  psychotropních 
látek na veřejném prostranství, c) ak-
tualizované obecně závazné vyhlášky 
města Hořovice o regulaci provozo-
vání hazardních her, d) obecně zá-
vazné vyhlášky města Hořovice, kte-
rou se ruší obecně závazná vyhláška 
č. 1/2015 o omezení provozní doby 
hostinských a  jiných obdobných 
zařízení na území města Hořovice 
a  předkládá návrhy těchto obecně 
závazných vyhlášek ve zněních uve-
dených v přílohách tohoto usnesení 
Zastupitelstvu města Hořovice k pro-
jednání na základě § 84 odst. 2, písm. 
h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), v  platném znění, 
s  doporučením tato znění schválit. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na 
vědomí žádost předsedů Komise 
k projednávání přestupků města Ho-
řovice na zvýšení odměny za výkon 
této funkce a doporučuje zastupitel-

je prodloužení termínu dokončení 
a  předání projektové dokumen-
tace k  akci „“Rekonstrukce hráze 
a  výpusti Lázeňského rybníka““ do 
30.  01.  2025. Ostatní ustanovení 
smlouvy o  dílo zůstávají neměnná. 
K  podpisu dodatku rada pověřu-
je starostku města. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s  bezplatným užitím sálu radnice 
města Hořovice pro konání nácviku 
na maturitní ples 2025 SOŠ a  SOU 
Hořovice, IČO: 47558504, se sídlem 
Palackého nám. 100, a  to v  termí-
nech: 22. 11. 2024 od 7:30 do 10:00 
hodin, 26. 11. 2024 od 12:00 do 13:45 
hodin, 27. 11. 2024 od 08:00 do 10:00 
hodin, 03. 12. 2024 od 12:00 do 13:45 
hodin, 06. 12. 2024 od 07:30 do 10:00 
hodin a  13.  12.  2024 od 07:30 do 
10:00 hodin. HLASOVÁNÍ: PRO: 
6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0. V 17:13 
hodin přišel Ing. et Ing. Jan Skopeček, 
Ph.D., počet radních 7.

stvu stanovit navrhovanou odměnu 
s účinností od 01. 01. 2025. HLASO-
VÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice bere na vě-
domí předložený návrh střednědo-
bého výhledu rozpočtu na období 
let 2026 až 2028, a s doporučením jej 
schválit ho předkládá Zastupitelstvu 
města Hořovice k projednání na zá-
kladě § 84 odst. 2, písm. b) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zříze-
ní), v platném znění. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice: 1) souhlasí 
s návrhem rozpočtu města Hořovice 
na rok 2025, schodek rozpočtu je kryt 
ušetřenými prostředky minulých let, 
2) schvaluje poskytování drobných 
věcných darů v roce 2025 za účelem 
prezentace a propagace města nebo 
jako věcné ceny pro účastníky akcí, 
na obřadech matriky, k významným 
jubileím a dětem při různých příleži-
tostech do celkové výše 200.000 Kč, 
3) doporučuje zastupitelstvu města: 
- schválit rozpočet města Hořovice 
na rok 2025 dle zveřejněného návrhu 
- stanovit závaznými ukazateli roz-
počtu 2025 výdaje dle skupin 1 až 6 
odvětvového třídění v souladu s vy-
hláškou č. 323/2002 Sb., o rozpočto-
vé skladbě, dále výdaje na městskou 
policii rozpočtované na položce 
5311, poskytnuté příspěvky příspěv-
kovým organizacím města Hořovice 
a  poskytnuté dotace dle zákona č. 
250/2000 Sb. oddělené org. 300 a 400 
- schválit příděl do peněžního fon-
du města a jeho čerpání ve výdajích 
rozpočtu - vzít na vědomí rozpis roz-
počtu dle přílohy návrhu rozpočtu 
města Hořovice na rok 2025, kde je 
provádění změn mimo závazné uka-
zatele v kompetenci správce rozpoč-
tu. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na 
vědomí předložené „Zásady pro 
poskytování individuálních dotací 
z rozpočtu města Hořovice“, a s do-
poručením je schválit je předklá-
dá Zastupitelstvu města Hořovice 
k  projednání na základě § 84, odst. 
4) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení). HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na vě-
domí předložené rozpočtové opat-
ření č. 5 ke schválenému rozpočtu 
města Hořovice na rok 2024, a s do-
poručením jej schválit ho předklá-
dá Zastupitelstvu města Hořovice 
k  projednání na základě § 84 odst. 
2, písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích (obecní zřízení), v platném 
znění. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PRO-
TI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
Smlouvou o  zřízení služebnosti č. 
PVL-2251/2024/SML, uzavíranou 

mezi Povodím Vltavy, státním pod-
nikem, IČO: 70889953, se sídlem 
Holečkova 3178/8, Smíchov 150 00 
Praha 5, jako povinným, a  městem 
Hořovice, jako oprávněným. Zřizo-
vaná služebnost spočívá v  závazku 
povinného strpět umístění, provo-
zování a  údržbu stavby lávky přes 
Červený potok na dotčených částech 
pozemků p. č. 900/10 v obci Hořovi-
ce a k. ú. Velká Víska a p. č. 843 v obci 
a k. ú. Kotopeky, v rozsahu geomet-
rických plánů pro vyznačení služeb-
nosti, a to na dobu životnosti stavby 
lávky za jednorázovou náhradu ve 
výši ve výši 32.589 Kč bez DPH. 
K podpisu smlouvy je pověřena sta-
rostka města. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice se sezná-
mila s  Dodatkem č. 1 ke Smlou-
vě o  smlouvě budoucí ze dne 
12.  09.  2023, uzavíraným mezi 
městem Hořovice a  společností 
BAGGER, a.s., IČO: 257 22 425, se 
sídlem Praha 4, Na Jezerce 1199/7, 
PSČ 14000. Předmětem dodatku je 
oprávnění společnosti BAGGER, a.s. 
postoupit závazek převést na město 
Hořovice vlastnické právo k  prv-
nímu bytu dle čl. II. odst. 2.2 písm. 
a) budoucí smlouvy na obchodní 
společnost PH16 s.r.o., IČO: 143 
40 372, se sídlem Sazovická 454/13, 
Zličín, 155 21 Praha 5 za podmínek 
v  dodatku uvedených. Rada města 
Hořovice doporučuje zastupitelstvu 
města dodatek schválit.
n Rada města Hořovice se seznámila 
s  kupní smlouvou uzavíranou mezi 
společností PH16 s.r.o., se sídlem Sa-
zovická 454/13, Zličín, 155 21 Praha 
5, IČO: 14340372, jako prodávající, 
a městem Hořovice jako kupujícím, 
jejímž předmětem je převod vlast-
nického práva k  bytové jednotce č. 
1699/4, vymezené v  pozemku p. č 
892/637, jehož součástí je budova 
č. p. 1699 včetně podílu o  velikos-
ti 450/6519 na společných částech 
věci, konkrétně na pozemcích p. č. 
892/637, 892/399, 892/400, 892/639 
v  obci Hořovice a  k. ú. Velká Vís-
ka. Kupní cena činí 1.000 Kč včetně 
DPH. Rada města Hořovice doporu-
čuje zastupitelstvu města předlože-
nou kupní smlouvu schválit.
n Rada města Hořovice bere na vě-
domí předložený „Program pro po-
skytování dotací pro oblast podpory 
„Sociální věci“ z rozpočtu města Ho-
řovice v roce 2025“, a s doporučením 
jej schválit ho předkládá Zastupitel-
stvu města Hořovice k  projednání 
na základě § 85, písm. c) zákona č. 
128/2000 Sb., o  obcích (obecní zří-
zení), v  korelaci s  § 10a zákona č. 
250/2000 Sb. o  rozpočtových pravi-
dlech územních rozpočtu. HLASO-
VÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
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z usnesení rady města

Rada města
Hořovice

ze dne 2. 12. 2024

n Rada města Hořovice schvalu-
je program jednání uvedený na 
pozvánce. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s podáním žádosti Městského kul-
turního centra Hořovice o  dotaci 
ze Středočeského Fondu kultury 
a  obnovy památek, tematické za-
dání Podpora kultury. MKC bude 
žádat o maximální možnou částku 
110.000 Kč pro účely pořádání 9. 
ročníku Hořovického kulturního 
léta 2025. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s podáním žádosti Městského kul-
turního centra Hořovice o  dotaci 
ze Středočeského Fondu kultury 
a obnovy památek, tematické zadá-
ní Podpora základních knihoven. 
MKC bude žádat o  dotaci ve výši 
70.000 Kč na technické vybavení 
knihovny. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice sou-
hlasí s  uzavřením Smlouvy 
o  zřízení a  vedení zvláštního 
vázaného účtu v Kč, číslo účtu 131-
2698320207/0100 s Komerční ban-
ka, a.s., IČO: 45317054, se sídlem 
Praha 1, Na Příkopě 33 čp. 969, PSČ 
114 07 podle § 2662 a následujících 
ustanovení z.č. 89/2012 Sb., občan-
ského zákoníku, ve znění pozděj-
ších předpisů, a  z.č. 541/2020 Sb., 
o  odpadech, ve znění pozdějších 
předpisů. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s  Nájemní smlouvou uzavíranou 
mezi městem Hořovice, jako pro-
najímatelem, a  organizací Charita 
Beroun, IČO: 47514329, se sídlem 
Cajthamlova 169, 266 01 Beroun, 
jako nájemcem, jejímž předmětem 
je nájem pozemku p. č. 1514/14, je-
hož součástí je stavba Hořovice čp. 
1641, obč. vyb., v obci a k. ú. Hořo-
vice na dobu určitou do 31. 12. 2027 
za měsíční nájemné 1.000 Kč bez 
DPH. K podpisu smlouvy je pově-
řena starostka města. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice projednala 
žádost společnosti AVE CZ odpa-
dové hospodářství s.r.o., se sídlem 
Pražská 1321/38a, 102 00 Praha 10, 
IČO: 493 56 089 a nesouhlasí s vý-
platou poměrné části 5/7 připsa-
ného ročního úroku z  finančních 
prostředků uložených na vázaném 
účtu zřízeném a  provozovaném 
pro potřeby řízené skládky odpa-
dů Hrádek Hořovice v  uplynulém 

období ve prospěch žádající spo-
lečnosti. Město z pohledu řádného 
hospodáře plánuje využít připsaný 
úrok na následnou péči o skládku. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
se Smlouvou o  uzavření budoucí 
smlouvy o zřízení věcného břemene 
- služebnosti inženýrské sítě uzaví-
ranou mezi městem Hořovice, jako 
budoucí povinnou, a  manželi xxx 
a  paní xxxx, oba bytem, xxx, jako 
budoucí oprávněnou, jejímž před-
mětem je závazek smluvních stran 
uzavřít smlouvu o  zřízení věcného 
břemene - služebnosti inženýrské 
sítě, spočívající v právu umístit, pro-
vozovat, opravovat a  udržovat ka-
nalizační a  vodovodní přípojku na 
pozemcích p. č. xxx, p. č. xxx a p. č. 
xxx v k. ú. a obci Hořovice, provádět 
jejich obnovu, výměnu a  moderni-
zaci, a to na dobu neurčitou za jed-
norázovou náhradu ve výši 11.500 
Kč bez DPH. K podpisu smlouvy je 
pověřena starostka města. HLASO-
VÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s  textem Dodatku č. 18 k  pojistné 
smlouvě č. 7720500921, uzavíra-
ným mezi městem Hořovice, jako 
pojistníkem a  společností Ko-
operativa pojišťovna, a.s., IČ: 471 
16 617, se sídlem Pobřežní 665/21, 
186 00 Praha 8, jako pojistitelem, 
jehož předmětem je zejména nové 
pojištění následujících nemovitých 
věcí: stavba bez č.p./č.e, způsob 
využití: jiná stavba, na pozemku 
parc.č. 2387/3, k.ú. Hořovice, dále 
přístřešek pro sklad tříděného od-
padu na pozemku parc.č. 2387/11, 
k. ú. Hořovice a  oplocení areálu 
Řízení skládky Hořovice – Hrádek 
vč. veřejného osvětlení. Hodnota 
ročního pojistného se podpisem 
dodatku č. 18 zvýší o 66 Kč na cel-
kových 395.884 Kč ročně. Rada 
pověřuje starostku města k podpisu 
dodatku č. 18 k pojistné smlouvě č. 
7720500921. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada souhlasí s  aktualizova-
nou přílohou č. 1, tj. se seznamem 
sběrných nádob, které dle smlouvy 
o  sběru, přepravě a  odstraňování 
odpadu s  městem Hořovice, jako 
objednatelem, sváží společnost 
AVE CZ odpadové hospodářství 
s.r.o., IČ: 49356089, se sídlem Praž-
ská 1321/38a, 102 00 Praha 10  – 
Hostivař, jako poskytovatel. Příloha 
č. 1 obsahuje počty nádob dle jejich 
určení, umístění nádob v intravilá-
nu města, četnost svozů a vlastnic-
tví jednotlivých sběrných nádob. 
Rada pověřuje paní starostku pod-
pisem přílohy č. 1. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 

s výsadbou 24 ks stromků zdarma 
neziskovou organizací Sázíme stro-
my, z. ú., IČ: 02626870, se sídlem 
Libochovická 1072/11 184 00 Praha 
8 Dolní Chabry, a to vč. podmínek 
následné péče. Rada pověřuje sta-
rostku města podpisem dokumen-
tu – „Souhlas s výsadbou a závazek 
k  následné péči“. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Rada města Hořovice souhlasí se 
Smlouvou o  nájmu prostor pro 
umístění ParcelBoxů, uzavíranou 
mezi městem Hořovice, jako pro-
najímatelem a společností PPL CZ 
s.r.o., IČ: 25194798, se sídlem K Bo-
rovému 99, Jažlovice, 251 01 Říčany, 
jako nájemcem, jejímž předmětem 
je nájem pozemku p. č. 1154/1 v k. 
ú. Hořovice (v  blízkosti obytného 
domu č. p. 732) za účelem umístě-
ní a  instalace ParcelBoxu PPL CZ 
s.r.o. o velikosti 2,2 x 1,0 m, napá-
jeného pomocí solárních panelů. 
Smlouva se uzavírá na dobu 5 let 
od instalace Parcel Boxu za měsíční 
nájemné ve výši 3.000 Kč bez DPH. 
Záměr města pronajmout pozemek 
byl vyvěšen na úřední desce od 
11. 11. 2024 do 26. 11. 2024. Rada 
pověřuje starostku města podpisem 
smlouvy. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s  výjimkou z  vnitřního předpisu č. 
1/2024 o zásadách pro zadávání ve-
řejných zakázek malého rozsahu pro 
veř. zadavatele, a  tedy s  nabídkou, 
podle které provedla společnost KS 
Montáže, s.r.o. IČ: 27861392, se síd-
lem Pražská 92/4, Beroun-Závodí, 
266 01 Beroun realizaci pokládky 
zemního kabelového vedení veřej-
ného osvětlení v ulicích Jílová a Slu-
nečná v celkové ceně 317.249,74 Kč 
bez DPH, to je 383 872,18 Kč vč. 
DPH 21 %. Objednat provedení pra-
cí. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice projednala 
návrh na zřízení vyhrazeného par-
koviště před budovou 2. Základ-
ní školy na Víseckém náměstí ve 
dnech: pondělí–pátek, 7.00 – 16.00 
pro zaměstnance této školy a s ná-
vrhem nesouhlasí. Rada města 
Hořovice předává podaný návrh 
Komisi dopravní ke zpracování 
návrhu koncepčního řešení parko-
vání v dané lokalitě. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 0 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 5. 
Návrh nebyl přijat.
n Rada města Hořovice projednala 
návrh na umístění zpomalovacího 
prahu do Fügnerovy ulice a s insta-
lací souhlasí. Práh bude umístěn na 
úrovni stávající trafostanice na po-
zemku p. č. 1673/1 v k. ú. Hořovice 
napříč přes místní komunikaci třetí 
třídy, v pasportu komunikací ozna-
čenou 7c. Realizace bude objednána 
po nabytí právní moci „Stanovení 

místní úpravy provozu“ vydaného 
silničním správním úřadem MěÚ 
Hořovice. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 
PROTI: 1 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice projed-
nala, na základě zápisu z  Komise 
dopravní Rady města Hořovice, po-
žadavek na umístění 1 ks dopravní 
značky B 11 „Zákaz vjezdu všech 
motorových vozidel“ s dodatkovou 
tabulkou E 13 „Dopravní obsluze 
vjezd povolen“ na vjezdu do Spojo-
vací ulice u  ulice Klostermannova 
a  s umístěním nového dopravního 
značení souhlasí. Nové dopravní 
značení podléhá dále schválení Po-
licií České republiky, Dopravním 
inspektorátem Beroun. Realizace 
bude objednána po nabytí práv-
ní moci „Stanovení místní úpra-
vy provozu“ vydaného silničním 
správním úřadem MěÚ Hořovice. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s  výjimkou z  vnitřního předpisu 
č. 1/2024 o  zásadách pro zadávání 
veřejných zakázek malého rozsa-
hu pro veř. zadavatele, a  tedy se 
smlouvou o dílo mezi městem Ho-
řovice, jako objednatelem a  spo-
lečností LINSTA stavební s.r.o. IČ: 
09043667, se sídlem Hvozdecká 
1488/1, 268 01 Hořovice, jako do-
davatelem, podle které provede 
dodavatelská společnost rozšíření 
komunikačního systému ve Ví-
secké ulici v Hořovicích o 269 m2 
v  nově vybudovaných asfaltových 
plochách, včetně všech konstrukč-
ních vrstev a dalších přidružených 
prací a  dodávek, oproti původně 
plánovanému rozsahu. K  podpisu 
smlouvy o  dílo rada pověřuje sta-
rostku města. HLASOVÁNÍ: PRO: 
5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice doporu-
čuje Zastupitelstvu města Hořovice 
schválit navrženého radního a  za-
stupitele pana Ing. Jana Eschnera 
jako určeného zastupitele města 
při pořizování územně plánovací 
dokumentace obce dle stavební-
ho zákona. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje 
navržený termín konání schůze za-
stupitelstva na pondělí 16. 12. 2024. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje 
návrh programu na jednání zastu-
pitelstva v  pondělí 16.  12.  2024. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
OSTATNÍ - INFORMACE
ÚŘADU - BEZ HLASOVÁNÍ 
n Rada města Hořovice vzala na 
vědomí zápis č. 4/2024 z  jednání 
Komise pro kulturu, cestovní ruch 
a propagaci města Hořovice ze dne 
25. 11. 2024.
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n Terénní sociální práce v ORP Hořovice

Od 1.  ledna 2024 je městem 
Hořovice, Odborem sociálních 
věcí, zdravotnictví a  školství 
realizován projekt financo-
vaný z  Operačního program 
Zaměstnanost plus s  č. CZ 
03. 02. 01./00/22-009/0001889.

Základem terénní sociální 
práce bude depistáž, tj. vyhledá-
vání sociálně, kulturně a  zdra-
votně znevýhodněných občanů 
a  skupin v  rizikovém prostředí. 
Posuzování závažnosti problémů 
jednotlivce, či skupiny, analýza 
tohoto problému včetně silných 
a slabých stránek klienta a návrh 
na jeho následné řešení a návaz-
ná spolupráce s  koordinátorem 
případu. Terénní pracovník se 
podílí na zmírnění či odstranění 
problému, případně následně po 
sanaci bude klienta doprovázet 
a podporovat ve změně.

MĚSTSKÝ ÚŘAD HOŘOVICE, 
ODBOR SOCIÁLNÍCH VĚCÍ, 
ZDRAVOTNICTVÍ A ŠKOLSTVÍ
Palackého nám. 2/2,
268 01 hořovice,
datová schránka: yjmbxfn

Kde nás najdete: Hořovice, 
Palackého nám. 640, 3. patro

VEDOUCÍ ODBORU
PhDr. Martin Koryčanský
311 545 339, 739 189 347
social8@mesto-horovice.cz
GARANT SOCIÁLNÍ PRÁCE
Mgr. Bc. Klára Vyletalová, Dis.
778 471 951
social11@mesto-horovice.cz
CASE MANAGER
Mgr. Jana Solníková
778 887 494
TERÉNNÍ SOCIÁLNÍ PRÁCE
Mgr. Petra Slánská
778 468 364
social7@mesto-horovice.cz
Bc. Irena Kulovaná
778 471 952
rodina@mesto-horovice.cz
Bc. Pavla Snopková
771 500 450
social10@mesto-horovice.cz

Kontaktní telefon mimo
hodiny úřadu 771 260 610.
po, st: 17 – 19
út, čt: 14 - 18
pá: 13 – 17
so, ne, sv. 8 – 12
Více informací na webu
www.mesto-horovice.cz

Hasiči Hořovice

Zásahy Hasičského záchranné-
ho Sboru Středočeského kraje, 
územního odboru Beroun, po-
žární stanice Hořovice.

n Od 15. 11. do 15. 12. 2024 ha-
siči ze stanice Hořovice vyjížděli 
k 27 událostem, z toho ke 3 požá-
rům, k 6 technickým událostem 
typu čerpání vody, padlý strom, 
k  11 dopravním nehodám a  6x 
k úniku nebezpečné látky. V jed-
nom případě šlo o planý poplach. 
Při událostech spolupracovali se 
zdravotnickou záchrannou služ-
bou, policií ČR a ostatními slož-
kami IZS. Při událostech došlo 
ke zranění 10 osob, 4 osoby byly 
přímo zachráněny a  v  jednom 
případě se jednalo o zranění ne-
slučitelná se životem.
n 27. 11. 2024 v 16:02 byla jed-
notka HZS Středočeského kraje 
ze stanice Hořovice vyslána k po-
žáru osobního automobilu na 
dálnici D 5 - 32 km. Průzkumem 
byl zjištěn požár automobilu v pl-
ném rozsahu bez zranění osob.

n 29. 11. 2024 v odpoledních ho-
dinách byla jednotka HZS Stře-
dočeského kraje ze stanice Hořo-
vice a Beroun vyslána k dopravní 
nehodě nákladního automobilu 
do Radouše. Na místě byl pře-
vrácený kamion na boku s  řidi-
čem v kabině. Po zajištění místa 
byl řidič vyproštěn čelním sklem 
a předán ZZS k ošetření.
n 7. 12. 2024 v dopoledních ho-
dinách byla jednotka HZS Stře-
dočeského kraje ze stanice Ho-
řovice společně s jednotkou SDH 
Zdice vyslána k dopravní nehodě 
osobního vozidla do Libomyšle, 
které čelně narazilo do sloupu 
veřejného osvětlení. Hasiči ve 
spolupráci s  ZZS ošetřili zraně-
nou řidičku a spolujezdce, poté je 
vyprostili a transportovali do sa-
nity. U řidičky došlo k rapidnímu 
zhoršení zdravotní stavu tak, že 
musela být zahájena resuscitace, 
která byla neúspěšná. Na místě 
bylo zajištěno místo nehody včet-
ně sloupu veřejného osvětlení.

HZS Hořovice

Dne 2.  prosince  2024 se 
v  pražském Muzeu Policie České 
republiky uskutečnil první slav-
nostní akt předávání medailí za 
záchranu lidského života, který 
pořádal Svaz obecních a  měst-
ských policií České republiky, z. 
s. a  Ministerstvo vnitra. Při této 
příležitosti ministr vnitra Vít 
Rakušan a  předseda Svazu obec-
ních a  městských policií České 
republiky, z. s. Martin Macháček, 
předali Medaili za záchranu lid-
ského života za rok 2024 stráž-
níkovi Městské policie Hořovice 
Radku Kaháčkovi. Na medaili byl 
nominován za příkladný výkon 
služby a profesionální přístup při 
poskytnutí první pomoci muži, 
který v  srpnu 2024 zkolaboval 
na ulici v  Hořovicích. Poskytnutí 
první pomoci a záchrana lidského 
života je také výsledkem kvalitní 

přípravy strážníků ke každoden-
ní práci pro občany a návštěvníky 
města Hořovice. Slavnostní pře-
dání ocenění strážníkovi Radkovi 
Kaháčkovi osobně z  rukou mini-
stra vnitra potvrzuje, že si práce 
obecní a  městské policie váží. Je 
to také potvrzení skutečnosti, že 
strážníci Městské policie Hořo-
vice jsou k  výkonu služby dobře 
připraveni, jsou připravení ve váž-
ných situacích občanům pomáhat, 
a neslouží pouze k vybírání pokut 
za nesprávné parkování, jak si ně-
kteří občané myslí. Chtěl bych str. 
Radku Kaháčkovi poděkovat za 
jeho rychlý a profesionální zákrok 
při výkonu služby, kterým zachrá-
nil lidský život, a  poblahopřát 
k udělení uvedené medaile.

Drahomír Sýkora,
zastupitel pověřen řízením 

Městské policie Hořovice

Radek Kaháček s ministrem vnit-
ra Vítem Rakušanem

S  velitelkou Městské policie Ho-
řovice Světlou Dardovou.

Ocenění strážníka Městské policie
Hořovice za záchranu lidského života

Zimní svoz BIO – od 1. 12. do 31. 3.
Pondělí lichý týden – BIO
9. května, Dr. Holého, Hradební, Jabloňová, Jahodová, Jasmí-
nová, Jiráskova, K Nemocnici, Kalinová, Ke Stadionu, Klos-
termannova, Komenského, Konečná, Letenská, Lipová, Mi-
linovského, Modřínová, Na Hořičkách, Nádražní, Palackého 
náměstí, Pionýrská, Příbramská, Rpetská, Sadová, sídliště 
Karla Sezimy, Smetanova, Spojovací, Šeříková, Šípková, Tyr-
šova, U Koupaliště, U Remízku, Vísecká, Vísecké náměstí, Viš-
ňová, Vrbnovská, Zámecká
Pondělí sudý týden – BIO
1. Máje, Anýžova, Dlouhá, Dolní, Fügnerova, Herainova, Horní, 
Husovo náměstí, Jílová, Jungmanova2, K Plevnu, Kosmonau-
tů, Krátká, Lesní, Lidická, Luční, Masarykova, Na Radosti, Na 
Tržišti, Na Vršku, nábřeží Hynka Šlosara, náměstí B. Němcové, 
náměstí Svobody, Nerudova, Nová, Obránců Míru, Palacho-
va, Plzeňská, Pod Dražovkou, Pod Nádražím, Podlužská, Polní, 
Potoční, Pražská, Sklenářka, Sládkova, Slavíkova, Slunečná, 
Strmá1,2, Svatopluka Čecha, Tichá, U Cihelny, U Mlýna, U Ná-
draží, U Náhonu, U Rybníčka, Valdecká, Větrná, K Výrovně, Na 
Lukách, Vilová, Vítězná, Vrchlického, Západní, Žižkova, Místní
Pondělí lichý týden – BIO
Buková, Cihlářská, Dlážděná, Malá, Sportovní, Cvočkařská, 
Nožířská, U Potoka, Nádražní, Vísecká, Vísecké náměstí
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Vánoční ozdoby v žebráckém muzeu

Výstava vánočních ozdob v žeb-
ráckém muzeu

S příchodem nového roku až do 
tříkrálového víkendu můžete v bu-
dově žebráckého muzea ještě na-
vštívit vánoční výstavu, představu-
jící různé druhy ozdob i zajímavých 
vánočních dekorací. Ze své bohaté 
kolekce zapůjčila několik stovek ko-
rálkových, foukaných i  papírových 
ozdobiček a figurek sběratelka Ali-
ce Bardoňová. V  expozici najdete 
nejenom krásně nazdobené stro-
mečky, ale i  instalaci domácí dílny, 
jak mohly pod rukama šikovných 
řemeslníků vznikat motýlci, kola, 
lodě, balony a další různé dekorace 
inspirovány požadavky zákazníků 
na jedinečnost a originalitu.

V měšťanském salónku najdeme 
pod stromkem historický dřevěný 

betlém i  dárky v  podobě houpa-
cího koníka a  koloběžky. Zajíma-
vostí nejenom pro děti je umístěný 
malý krámek s prodejem ozdobiček 
a prodavačem za pultem i zákaznicí.

Výstavou návštěvníky v  neděli 
5. ledna provede od 15 hodin sama 
sběratelka Alice Bardoňová, která 
se tomuto koníčku věnuje již 35 let. 
V  předchozích letech vystavovala 
například na hořovickém zámku 
nebo v různých muzeích. V pouta-
vém výkladu přiblíží historii vánoč-
ních ozdob a  jednotlivé techniky 
výroby, ale dozvíme se i  kde jsou 
tradiční regiony jejich vzniku a jaké 
materiály se s oblibou používaly.

Na dernisáž navazuje od 14 ho-
din tvořivá dílnička pro děti spoje-
ná s  výrobou ozdoby či přáníčka. 
Srdečně zveme na rozloučení se 
sváteční atmosférou. V době vánoč-
ních prázdnin od 27.  12.  2024 do 
5. 1. 2025 je otevřeno denně v čase 
od 10 do 16 hodin.
Anna Brotánková, vedoucí muzea

Rekreace seniorů na Šumavě
Týdenní pobyt seniorů na Šumavě se uskuteční od soboty 28. června do 4. července 2025. Rodinný hotel 

Zach u Nýrska (Zelená Lhota 57) očekává všechny turisticky založené seniory.
Cena za polopenzi, ubytování a dopravu činí 6 700,– Kč za osobu. Závazné přihlášky přijímá paní Hoš-

ková na telefonu 775 595 205. Prosím volejte až mezi 7 a 15 hodinou. Platba v průběhu března 2025.
Těším se na vás! Bc. Marie Hošková, ředitelka Domu s pečovatelskou službou Žebrák

n Z historie

Šlechtický rod Hradišťských z Hořovic

Nejenom rodiny s příjmením 
Horowitz jsou spojeny s  naším 
městem. Ve 14. století se mezi 
majiteli hořovického panského 
sídla a  vsi velice krátce objevu-
je uvedený rytířský rod. Jako 
prvního zástupce cituje August 
Sedláček Lévu rodem z  Levno-
va poblíž dnešních Oslavan na 
Moravě, jehož manželka Marie 
(Margareta) krátce před smrtí 
na morovou epidemii roku 1380 
ustanovila nového hořovického 
faráře (kostel na Vísce). Mezi její 
syny řadíme nejstaršího Jana, kte-
rý majetky zdědil, Bohuňka a nej-
známějšího Beneše, nesoucího 
přízvisko Čert. Nicméně v Hořo-
vicích tito zmínění šlechtici dlou-
ho nepobývali, k  roku 1390 se 
hrad (dnešní Starý zámek) uvádí 
jako majetek královský (ostatně 
i v souvislosti s narozením Elišky 
Zhořelecké). Zajímavostí je, že si 
rod upravil svůj přídomek z Ho-
řovic, který posléze používali, ač-
koliv už u nás nesídlili.

Beneš vstoupil do služeb krá-
le Václava IV. a získal do zástavy 
Rabštejn nad Střelou, proto se 
někdy uvádí jako jeho purkra-
bí. Zatímco Bohuňek proslul na 
poli válečném, v době husitských 
válek stál jako katolík na straně 
Zikmunda Lucemburského, Be-
neš se do historie zapsal jako spi-
sovatel. V roce 1389 podnikl ces-
tu do Španělska, navštívil poutní 

místo v Santiagu de Compostela 
a sepsal o tom pojednání. Někte-
ří historikové však uvádějí, že se 
vypravil až do Palestiny a Jeruza-
léma. Kolem roku 1400 přeložil 
z latiny do češtiny kroniku pape-
žů a  císařů od dominikánského 
kněze Martina z  Opavy  – Kro-
nika Martimiani, kterou doplnil 
překladem z  německého spisu 
Světová kronika od Jakuba Twin-
gera. Roku 1423 zemřel a  zane-
chal jako nástupce syna Galhota.

Na sklonku 15. století (po 
roce 1480) kupují členové rodi-
ny Hradiště (dnešní zámek Blo-
vice) a  doplňují svůj šlechtický 
přídomek jako rytíři Hradišťští 
z  Hořovic. O  století později dne 
18.  července roku 1597 smrtí 
Jana Hradišťského z Hořovic a na 
Vildštejně a  Nebílovech, vymírá 
rod po meči. Do historie a širší-
ho povědomí se zapsaly jeho dvě 
dcery, Sibylla měla za manžela 
Petra Pešíka z Komárova a Anna 
Salomena dokonce dvě význam-
né osobnosti doby stavovského 
povstání. Nejprve byl jejím man-
želem Kryštof Harant z  Polžic 
a Bezdružic, po jeho popravě na 
Staroměstském náměstí se pro-
vdala znovu za jeho přítele Heř-
mana Černína z Chudenic.

Informace k  článku byly pře-
vzaty z publikace Zámek a panství 
Hradiště, vydané Muzeem jižního 
Plzeňska v Blovicích v roce 2023.

V  krásném sále Společenského domu v  Hořovicích se v  pátek 
13. 12. 2024 uskutečnila soutěž Absolventů tanečního kurzu pořádaného 
Taneční školou Blanky Vášové. Ve čtyřech kolech se utkali všichni frekven-
tanti tanečního kurzu a zde vidíte naše finalisty.

Z  padesáti párů finálových 8 míst obsadili (zleva): 6.místo: Ond-
řej Rejzek (Osov) a Markéta Štokrová (Strašice), 1. Jakub Šiška (Zdice) 
a  Veronika Šustrová (Zdice), 5. Vítězslav Šmid (Hořovice) a  Kateřina 
Bambasová (Hořovice), 3. Ondřej Kyncl (Újezd) a Adéla Hříbalová (Ho-
řovice), 8. Antonín Kaprhál (Rpety) a Kateřina Gärtnerová (Holoubkov), 
7. Adam Liprt (Podluhy) a Alice Kratochvílová (Tihava), 2. Tomáš La-
páček (Křešín) a Antonie Zelená (Hořovice), 4. Tomáš Karel (Cerhovice) 
a Dana Crková (Cerhovice). Foto: Daniel Klíma
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Vrbnovská 30/1
tel. 603 199 304, 311 512 564
https://mkc-horovice.cz/knihovna/
e-mail: knihovna1@mkc-horovice.cz

OTEVÍRACÍ DOBA:
PO a ST 12:00 – 17:00
ÚT a ČT 8:00 – 11:00, 12:00 – 17:00
Sobota pro veřejnost: 11. a 25. 1. 8:00 - 11:00
n 1. 12. 2024 do 31. 3. 2025
ODLOŽ MOBIL
V KNIHOVNĚ IVANA SLAVÍKA

n Knihovna Ivana Slavíka

Vrbnovská 30/1 (areál Star. zámku)
www.mkc-horovice.cz
tel. 732 512 821, 321 338 230
e-mail: ic@mkc-horovice.cz

AKTUÁLNÍ HODINY PRO VEŘEJNOST
Pondělí – pátek 8:00 - 11:00 a 12:00 - 17:00
Sobota 9:00 - 11:00 a 12:00 - 15:00
Neděle, st. svátky Zavřeno

VSTUPENKY V PŘEDPRODEJI:
PŘEDPRODEJ V IC (kartou i v hotovosti):
n 15. 1. 2024 od 19:00, SD
BLBEC K VEČEŘI
Cena vstupenek: 150 Kč
n 28. 1. 2025 od 19:00
HRADIŠŤAN & JIŘÍ PAVLICA, SD
Předprodej vstupenek 1. – 15. řada + balkony 
A a E 790 Kč, 16. – 24. řada + balkony B a D 750 
Kč, Balkon C 690 Kč
n 11. 2. 2025 od 19:00, SD
JOSEF KLÍMA – ČESKÉ PODSVĚTÍ
Cena vstupenek: 250 Kč
n 19. 2. 2025 od 19:00, SD
FANTASTICKÁ ŽENA
Předprodej vstupenek 1. – 10. řada 520 Kč, 11. – 
24. řada 490 Kč, Balkony 450 Kč
n 6. 3. 2025 od 19:00, SD
NA OSTRO
Předprodej vstupenek 1. – 10. řada 590 Kč, 11. – 
24. řada 550 Kč, Balkony 490 Kč
n 22. 3. 2025 od 20:00, SD
MIG 21
Cena vstupenek: 590 Kč
n 5. 4. 2025 od 20:00, SD
ARAKAIN +ALKEHOL
Předprodej vstupenek: Ticketstream + IC
n 10. 6. 2025 od 19:00, SD
SEX NA VLNÁCH
Předprodej vstupenek: 1.-10. řada 590 Kč, 11.-24. 
řada 550 Kč, balkony + stoly 490 Kč
n 15. 10. 2025 od 19:00, SD
DUCHEM PROTI SVÉ VŮLI
Cena vstupenek: 390, 350 Kč. Předprodej na 

n Infocentrum Starý zámek

www.goout.net, možno zakoupit i v IC Starý 
zámek
n 4. 11. 2025 od 19:00, SD
NA OCET
Předprodej vstupenek 1. – 10. řada 550 Kč, 11. 
-24. řada 520 Kč, Balkony 490 Kč
n 25. 11. 2025 od 19:00, SD
BEZ ŘEČÍ: MONIKA ABSOLONOVÁ
& ONDŘEJ HÁJEK
Předprodej vstupenek 1. – 10. řada 690 Kč, 11. – 
24. řada 650 Kč, Balkony 590 Kč
PŘEDPRODEJ POUZE ONLINE!
n 22. 1. 2024 od 20:00, SD
ABBA SHOW 50
Předprodej pouze na www.smsticket.cz
n 26. 2. 2025 od 19:00, SD
KONCERT FILMOVÉ HUDBY
HANSE ZIMMERA
Předprodej pouze na www.smsticket.cz
n 2. 3. 2025 od 10:00, SD
ŠTÍSTKO A POUPĚNKA – NEJVĚTŠÍ SHOW
Předprodej pouze na https://www.ticketportal.cz/
event/Stistko-a-Poupenka-Nejvetsi-show
n 4. 3. 2025 od 18:30, SD
PŘEDNÁŠKA PJÉRA LA ŠÉ’ZE
– PROČ NÁM NEVYCHÁZEJÍ VZTAHY?
Předprodej pouze na www.toramusic.cz
n 10. 4. 2025 od 19:00, SD
MARTIN HRANÁČ CRAZY SHOW
Předprodej pouze na: https://www.standupshow.
cz/martin-hranac/
n 16. 4. 2025 od 19:00, SD
THE BEATLES SHOW 60
Předprodej pouze na www.smsticket.cz
n 30. 4. 2025 od 19:00, SD
VZPOMÍNKY ZŮSTANOU
Předprodej pouze na www.smsticket.cz
n 7. 5. 2025 od 19:30, SD
TOMÁŠ KLUS
– TADY TO MÁŠ TOUR HOŘOVICE
Předprodej pouze na https://www.tomasklus.cz/
PŘEDPRODEJ POUZE HOTOVĚ!
n 11. 1. 2025 od (19:00) 20:00, KL
AC DC ŠPEJBL’S HELPER’S.
Vstupné 290 Kč
n 22. 2. 2025 od (19:00) 20:00, KL
KABÁT REVIVAL Vstupné 290 Kč
n 8. 3. 2025 od (19:00) 20:00, KL
KEKS Vstupné 300 Kč
n 5. 4. 2025 od 20:00, SD
ARAKAIN + ALKEHOL Vstupné 590 Kč

n 13. 1. 2025 od 9:00 do 11:00
LUCEMBURKOVÉ I.
– OTEC LEPŠÍ SYNA, ŽIVOT A DOBA
JANA LUCEMBURSKÉHO
Přednáší historik Oldřich Smola. Rezervace 
nutná na lormanova@seznam.cz, nebo na tel.: 
723 782 585. Vstupné 100 Kč
n 16. 1. od 8:30 do 12:30
DIGITÁLNÍ ODYSSEA
SEMINÁŘE PRO SENIORY ZDARMA

Nezisková organizace Moudrá Sovička z.s. ve 
spolupráci s Knihovnou I. Slavíka v Hořovicích 
pořádají seminář Jak na chytrý telefon a tablet. 
Je vám 65 a více let? ZDARMA vás naučíme, jak 
správně ovládat tablet a chytrý telefon a jak se 
bezpečně pohybovat na internetu. Čtyřhodinový 
seminář pro 10–15 zájemců, kteří si přinesou 
vlastní (dostatečně nabitý) chytrý telefon nebo 
tablet. Zájemci se mohou hlásit na tel. 603 199 304 
nebo e-mailu knihovna1@mkc-horovice.cz. Kon-
taktní osoba: Martina Stelšovská.
n 16. 1. od 13:30 do 17:30
DIGITÁLNÍ ODYSSEA
Hodinová individuální konzultace. Rezervujte si 
svůj čas. Přineste si s sebou své (nabité) zařízení, 
se kterým potřebujete poradit.
n 23. 1. 2025 od 17:30
SALMOVÉ V RÁJCI NAD SVITAVOU
A V BLANSKU
Přednáší Mgr. Zdenka Kalová, kastelánka zámku 
v Rájci nad Svitavou. Rezervace nutná na lor-
manova@seznam.cz, nebo na tel.: 723 782 585. 
Vstupné 100 Kč

Nádražní 606, Hořovice
tel.: 732 512 821, 321 338 230

n 15. 1. 2025 od 19:00
BLBEC K VEČEŘI
Zahraje divadelní spolek Pípa platí.
n 22. 1. 2024 od 20:00
ABBA SHOW 50
Největší hity legendární skupiny ABBA v podání 
nejlepší revivalové kapely v Hořovicích!
n 28. 1. 2025 od 19:00
HRADIŠŤAN & JIŘÍ PAVLICA
Hradišťan & Jiří Pavlica je ojedinělé hudeb-
ní seskupení s nezvykle širokým žánrovým 
záběrem a netradičním repertoárem.

n Společenský dům
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PŘIPRAVUJEME:
n 11. 2. 2025 od 19:00
JOSEF KLÍMA – ČESKÉ PODSVĚTÍ
Autor podcastu “České podsvětí”, zakladatel in-
vestigativní žurnalistiky u nás Josef Klíma vypráví 
o divokých “devadesátkách”, o tom, jak se setkával 
s tehdejšími mocnými mafiány, od Jonáka až po 
Krejčíře, jak nebezpečné tehdy bylo být novinářem, 
ale i tom, jak se zločin mezitím proměnil.
n 19. 2. 2025 od 19:00
FANTASTICKÁ ŽENA - NORM FOSTER
Komedie úspěšného kanadského autora, jejíž zá-
pletka se točí kolem seznamu vlastností, které by 
měla mít ideální partnerka.
n26. 2. 2025 od 19:00
KONCERT FILMOVÉ HUDBY
HANSE ZIMMERA
Připravte se na jedinečný večer, který vás za-
vede do světa nejikoničtější filmové hudby. 
Společenský dům Hořovice přivítá symfonický 
orchestr Grande Orchestra, který představí mis-
trovská díla slavného skladatele Hansa Zimmera 
v rámci exkluzivního koncertu.
n2. 3. 2025 od 10:00
ŠTÍSTKO A POUPĚNKA
- NEJVĚTŠÍ SHOW
Bude to naše Největší show s našimi nejlepšími 
hity. Čeká vás i úžasná světelná podívaná.
n4. 3. 2025 od 18:30, SD
PŘEDNÁŠKA PJÉRA LA ŠÉ’ZE
– PROČ NÁM NEVYCHÁZEJÍ VZTAHY?
n6. 3. 2025 od 19:00
NA OSTRO
Komedie s vtipnými scénami, ale i nečekaným 
příběhem lásky.
n8. 3. 2025 od 19:00
PLES MĚSTA
Hlavní host Marián Vojtko.
n22. 3. 2025 od 20:00
MIG 21
Po koncertě následuje afterparty disco na 
malém sále do půlnoci.
n5. 4. 2025 od 20:00
ARAKAIN A ALKEHOL
n 10. 4. 2025 od 19:00
MARTIN HRANÁČ CRAZY SHOW

n 16. 4. 2025 od 19:00
THE BEATLES SHOW 60
Největší hity legendární skupiny BEATLES 
v Hořovicích!
n30. 4. od 19:00
VZPOMÍNKY ZŮSTANOU
Milostný příběh barového klavíristy a jeho dvou 
osudových žen.
n 7. 5. 2025 od 19:30
TOMÁŠ KLUS – TADY TO MÁŠ
TOUR HOŘOVICE
n 18. 5. 2025 od 16:00
ZLATOVLÁSKA
Muzikálová pohádka pro malé i velké.
n 10. 6. 2025 od 19:00
SEX NA VLNÁCH

nKlub Labe

Vísecké náměstí 198 / 2
info@klublabe.cz
tel.: 774 605 199

n 11. 1. 2025 od 19:00
ŠPEJBL’S HELPRS
TRIBUTE TO AC/DC
n22. 2. 2025 od 19:00
KABÁT REVIVAL PLZEŇ
n8. 3. 2025 od 19:00
KEKS předkapela MICHAL ŠINDELÁŘ
Na výše uvedené akce předprodej na www.go-
out.net, v restauraci PODNIKK a v IC na Starém 
zámku (zde platba možná pouze hotově).

nMuzeum Hořovicka

Starý zámek, Vrbnovská 27
horovice@muzeum-beroun.cz

ndo 5. 1. 2025 od 10:00 -16:00
VÁNOČNÍ VÝSTAVA
ZIMNÍ RADOVÁNKY
Ukázka sportovního vybavení a oblečení 
z muzejních sbírek. Pohledy ze sbírek Ilony 
Voráčkové. Otevřeno během vánočních prázd-
nin denně až do 5. 1.

nEvangelický kostel

Českobratrská církev evangelická
Valdecká 408, Hořovice
horovice.evangnet.cz

Bohoslužby se konají každou 1., 3. a  4. neděli 
v měsíci od 8:30 a 2. neděli v měsíci od 18:00.
Sledujte živý přenos bohoslužeb na https://meet.
jit.si/ccedobris.
n 17. 1. 2025 od 19:00
LES GARS D’EN BAS

Centrum pro seniory a pečující
ul. 9. května 244/8, Hořovice

n9. 1. 2025 od 17:00
PRAVIDELNÉ SETKÁNÍ
PODPŮRNÉ SKUPINY
n22. 1. 2025 od 17:00
GENEALOGIE – PŘÍBĚHY
RODOKMENŮ S JANEM OPATRNÝM

nKavárna Včera

Rádi bychom našim věrným návštěvníkům 
i  všem budoucím popřáli vše nejlepší a  hod-
ně zdraví nejen do nového roku, který se opě 
pokusíme osvěžit nabídkou především hu-
debních pořadů. Na začátek jsme pozvali naše 
známé české a bretaňské muzikanty ze skupiny
LES GARS D’EN BAS, kteří nám zahrají v pá-
tek 17. 1. 2025 od 19:00. Jistě mají v Hořovi-
cích a  okolí již své příznivce, ojedinělá kom-
binace francouzského šansonu, jazzu a  folku 
vždy zaujme a potěší.
PŘIPRAVUJEME:
n 7. 2. 2025 od 19:00
Koncert VLADIMÍRA JAVORSKÉHO
herce, skladatele a  zpěváka s  klávesistou pa-
nem Ondřejem Kabrnou.
n21. 2. 2025 od 19:00
LIBOR ŠMOLDAS a TRIO
Jazzový koncert vynikajícího kytaristy.
Vstupné je vždy dobrovolné.

KNIHOVNA • SPOLEČENSKÝ DŮM • 
INFOCENTRUM • GALERIE • STARÝ ZÁMEK
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Bližší informace ke všem aktivitám:
Renata Babelová, tel. 792 319 950,
email: sedmikraska-os@seznam.cz

nHomeopatické minikurzy a poradna
Naučíte se samotné homeopatické první pomoci 
- jak rozeznat léky a podat ten správný, a jaká psy-
chosomatická příčina se k dané nemoci vztahuje. 
Nutná rezervace tel. 774 404 211. Těší se na vás lek-
torka Helena Stará. Podrobné informace na www.
homeopaticka-poradna-horovice.webnode.cz
n Výtvarné kurzy – olejomalba, malba na 
plátno, kreslení pravou hemisférou
Nutná rezervace, tel. 607 185 016 Těší se na vás 
lektorka Kamila Poláková. Podrobné informace 
a termíny na výše uvedené kurzy na webu www.
brdskeslunce.cz/
KURZY A PŘEDNÁŠKY VE FYZIOVITALU
Osek 283, 267 62 Komárov
Nutná rezervace tel. 601 094 928 - recepce
nKURZ MASÁŽE - DĚTI OD TŘÍ MĚSÍCŮ 
DO TŘÍ LET

nSedmikráska o. s.

nHorovize z.s.

PŘEHLED AKCÍ V ROCE 2025

n22. 2. 2025
MASOPUST
Ve spolupráci s MKC Hořovice.
n31. 5. 2025, nádvoří Starého zámku
KVĚTINOVÉ SLAVNOSTI
n28. 6. 2025
STŘEDOVĚKÉ A ZÁMECKÉ ZAHRADY
Komentovaná procházka
n3. 8. 2025, nádvoří Starého zámku
PORCINKULE – pouť
n27. 9. 2025
STŘEDOVĚKÉ MĚSTO
Komentovaná procházka

Vrbnovská ul. 1138, Hořovice
Radová Lenka, tel.: 725 064 881
www.domecekhorovice.cz

nHERNA KALEIDOSKOP
pro děti a rodiče
Po předchozí domluvě středa a  pátek 9:00  – 
12:00. Poplatek: 30 Kč. Možnost posezení u kávy, 
čaje. K  dispozici mikrovlnná trouba na ohřev 
příkrmů pro děti. Tel.: 602 664 650.

nDomeček Hořovice

Podrobné informace a termíny na webu www.
masazehorovice.cz/kurz-masazi-kojencu/
CVIČENÍ RODIČŮ S DĚTMI do 1 roku
Každé pondělí 15 – 15.45 - nelezoucí dětičky
Každou středu 15 – 15.45 - lezoucí dětičky
- nutná rezervace tel. 792 319 950

nCerhovice

nBeroun

ZÁMEK ZBIROH
nZámecká expozice otevřena denně 10:00 -17:00, 
tel.: 371 784 598; e-mail: pokladna@zbiroh.com
MUZEUM J. V. SLÁDKA
A MĚSTSKÉ MUZEUM ZBIROH
www.zbiroh.cz/muzeum
ndo 26. 1. 2025
Po - Pá: 9:00 - 12:00, 12:30 - 16:00
DO NOVÉHO SVĚTA!
Výstava vznikla v Památníku Antonína 
Dvořáka a můžete na ní spatřit třeba model 
lodi, která vozila cestovatele za velkou louži, 
ukázky partitur, Dvořákův lodní kufr, Sládkovu 
dýmku, dobové fotografie, zápisky z cest a spou-
stu zajímavých či neznámých informací.
STÁLÉ KINO ZBIROH
www.zbiroh.cz/muzeum
n21. 1. 2025 od 19:00
AMERICKÉ OZVĚNY
Muzeum J. V. Sládka spolu s Městem Zbiroh 
pořádá v rámci výstavy DO NOVÉHO SVĚTA! 
tématický koncert vážné hudby, který pro-
pojí zážitky Antonína Dvořáka z Ameriky se 
zkušeností, kterou na tomto kontinentu zažil 
jeho přítel Josef Václav Sládek. Zazní Dvořákovy 
skladby, které vznikly během jeho pobytu 
v USA, prokládané četbou Sládkových textů, 
jimiž básník popsal své americké dobrodružství. 
Vystoupí smyčcové kvarteto Variace, složené 
z členů České filharmonie a Symfonického or-
chestru Hl. města Prahy FOK. Texty J. V. Sládka 
čtou Jiří Hlobil a Lucie Šavlíková. Vstupenky si 
můžete zakoupit na místě před koncertem.

nZbiroh

nJince

OÁZA JASMÍNKA
nPRAVIDELNÉ CVIČENÍ JÓGY
Po + Čt od 17:30 do 19:00 S Tarou – pro ženy, 
od 19:00 do 20:00 S Pavlem – pro muže

nZaječov

n4. 1. 2025 od 15:00
kostel Zvěstování Panny Marie
ČESKÁ MŠE VÁNOČNÍ J. J. RYBY
Mši provede „občasný“ pěvecký sbor složený ze 
zpěváků několika smíšených pěveckých sborů 
z Plzeňska a Rokycanska, se sólisty z Nové české 
písně z hudebního doprovodu Lidové muziky 
z Chrástu. VSTUPNÉ DOBROVOLNÉ.

nKublov

n5. 1. 2025 od 17:00, kostel Narození
sv. Jana Křtitele na Velízi
TŘÍKRÁLOVÝ CHARITATIVNÍ
KONCERT
S živým betlémem a vánoční hrou „Betlém-

ský příběh“. Vystoupí děti ze 
ZŠ Broumy – pěvecký sbor 
Ještěrky a mladí instrumen-
talisté. Vstupné je dobrovolné 
Výtěžek z koncertu bude 
zařazen do Tříkrálové sbírky.
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VEŘEJNÉ BRUSLENÍ
Zimní stadion Hořovice
St 1. 2. 2025
10:00 – 13:00, 15:15 – 20:00
Čt 2. 2. 2025
08:00 – 15:00
Pá 3. 2. 2025
08:00 – 16:00
So 4. 1. 2025
06:30 – 7:30, 12:00 – 14:00
Ne 5. 1. 2025
06:30 – 7:30, 12:45 – 14:15

Aktuálně sledujte rozpis ledové 
plochy (veřejné bruslení) na https://
www.zs-horovice.cz/rozpis-ledove-
-plochy.

Ve druhé polovině roku 2024 judisté ob-
jížděli jak domácí, tak i  zahraniční turnaje 
a  soustředění, kde se umisťovali převážně na 
stupních vítězů.

Výsledkem celoročního snažení pak bylo, 
že se dva borci, Ludmila Ortmanová a  Ma-
touš Červený kvalifikovali na Přebory České 
republiky, které se konaly začátkem listopadu 
v Teplicích. Po srdnatých soubojích v kategorii 
U14 na teplickém tatami s judisty z celé repub-
liky obsadil Matouš celkově 10. místo a Lud-

mila se dokonce dostala do finále a  jen těsně 
ji unikla zlatá medaile. Blahopřejeme. Jde 
i o úspěch trenéra Zdeňka Hnízdila, kterému 
patří dík, za jeho obětavou práci. Děkujeme 
také za podporu všem rodičům, kamarádům 
a podporovatelům juda v Hořovicích.

Do nového roku 2025 přejeme všem hodně 
zdraví a spokojenosti a rádi mezi nás přivítá-
me další děti, kteří by měli o judo zájem, nábor 
probíhá celoročně.

tým TJ Sokol Judo Hořovice

Vydařený rok hořovických judistů

Přebory České republiky v  Teplicích v  listo-
padu 2024 – trenér Z. Hnízdil, L. Ortmanová 
a M. Červený

Polabská liga v  Kolíně  – J. Ortman (odcho-
vanec juda Hořovice, aktuálně reprezentující 
judo Příbram), M. Červený a L. Ortmanová

Deváťáci v roli
Mikuláše, čertů a andělů

Žáci devátého ročníku 1. základní ško-
ly Hořovice navštívili stacionář pro klienty 
s mentálním a kombinovaným postižením, kde 
pro zdejší klienty sehráli tradiční postavy sv. 
Mikuláše, čertů a andělů. Svého úkolu se naši 
žáci zhostili s velkou empatií, respektem a zod-
povědností. Po nadílce si s  klienty stacionáře 
také popovídali, vytvořili příjemnou atmosfé-
ru a  prohloubili vzájemné propojení. Klienty 
svým přístupem potěšili a  přinesli jim radost 
a nám tím zase ukázali, že dokážou s citlivos-
tí a pochopením reagovat na potřeby druhých. 
Jsem na ně nesmírně hrdá a  doufám, že bu-
deme mít možnost klienty potěšit i při dalších 
příležitostech.

Mgr. Lenka Hošková, foto: Filip Koros, 9. C

n Žebrák

HVĚZDÁRNA ŽEBRÁK
Pivovarská ulice, Žebrák, tel.: 602 530 515
www.hvezdarnazebrak.cz
n 9. 1. 2025 od 16:30
KLUB MALÝCH HVĚZDÁŘŮ
n 9. 1. 2025 od 18:00
HVĚZDÁRNA DĚTEM
– CESTA KE HVĚZDÁM
Včetně Zimní pohádky s Jitkou Zelenkovou a fil-
mu 3-2-1 Start! v planetáriu.
n 9. 1. 2025 od 19:30
ZE ZEMĚ DO VESMÍRU
Fulldome film v planetáriu, premiéra v Žebráku. 
Noční obloha, krásná i tajemná, vzbudí úctu a je 
předmětem vyprávění u táboráku. Starověké 
mýty a legendy promítající se do souhvězdí nad 
našimi hlavami od dob, co je člověk člověkem. 
Touha vesmíru je možná společně nejstarší in-
telektuální zkušeností lidstva. Přesto jsme teprve 
nedávno začali skutečně chápat své místo v ob-
rovském vesmíru. Chcete-li se seznámit s touto 
cestou nebeských objevů, od teorií starověkých 
řeckých astronomů až po dnešní nejvelkolepější 
teleskopy, zveme vás na zážitek Ze Země 
do vesmíru. Čeká vás třicetiminutová cesta 
vesmírem a časem.
n 9. 1. 2025 od 20:00
VEČER POD HVĚZDAMI
NA HVĚZDÁRNĚ
Na hvězdárně za bezoblačné oblohy.
KULTURNÍ KLUB ŽEBRÁK
www.kulturazebrak.cz
n 17. 1. 2025 od 19:00
KUTLOCH
Černá komedie Kutloch (Männerhort) byla 
poprvé uvedena před devíti lety v divadle 
v Bonnu, kde slavila velké úspěchy. Nyní ji uve-
de Zdická divadelní s.r.o. (spolek radostných 
ochotníků). Zápletka je vystavěna na dobrém ná-
padu, týkajícím se fenoménu shopaholismu, totiž 
chorobné závislosti na nakupování.
MĚSTSKÉ MUZEUM ŽEBRÁK
www.kulturazebrak.cz
n do 5. 1. 2025 od 10:00 – 16:00
VÝSTAVA VÁNOČNÍCH OZDOB
Více na 10. straně.

Rozpis domácích utkání
HC Cvočkaři Hořovice

HK Příbram 99
SO 4. 1. 2025 od 17:45
HC Smíchov 1913
NE 12. 1. 2025 od 16:30
HC Kobra Praha B
SO 1. 2. 2025 od 12:30

Krajská soutěž ledního hokeje
- Středočeský kraj
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Ne nadarmo bývá typické 
podzimní počasí, kdy ráno zebe, 
jinovatka a  mlha propouští jen 
ty nejteplejší sluneční paprsky, 
označováno jako „počasí psí“. 
Úplně nejraději ho mají severská 
psí plemena, a  tak se nejen tito 
pejsci postavili 9. a 10.  listopadu 
na start brdského závodu v  mu-
shingu. Trasy pro psí závodníky 
a  jejich páníčky vedly lesy mezi 
Zaječovem a  Malou Vískou. 
Zdolávat je bylo možné několika 
způsoby: během, na kole, na ko-
loběžce, na káře, s jedním psem či 
s  celou smečkou. Vítězové si od-
nesli různé odměny, ale ta nejlep-
ší odměna, která se dostala všem, 
byla skvělá atmosféra.

Psí spřežení mají dlouhou 
tradici. Historie mushingu za-
čala v  arktických oblastech jako 
běžný způsob přepravy. Dnes je 
z něj sport populární nejen v celé 
Evropě, ale i  jinde ve světě. Své 
příznivce má mushing samozřej-
mě i v České republice, což potvr-
dily závody konané o  víkendu 9. 
a 10. listopadu v Brdech.

Na Malou Vísku přijížděly 
první karavany plné psích rodin 
už v pátek večer, aby se zabydle-
ly a  prozkoumaly tratě. Sešli se 
musheři ze všech koutů Čech, 
Moravy i  sousedních zemí. Si-
biřští husky, aljašští malamuti, 
samojedi, či grónští psi na sebe 
radostně štěkali a  jako správní 
milovníci pohybu se nemohli do-
čkat dvoudenních závodů.

Mushing nabízí mnoho závod-
ních kategorií, a přestože se na brd-
ských závodech zcela pochopitelně 
neotevřely kategorie pro saně nebo 
lyže, nabídka byla pestrá. Závodit se 
mohlo v běhu, na koloběžkách, na 
kolech nebo na kárách. Do závodu 
se zapojili psí jednotlivci, dvojice 

i celé smečky čítající tři až dvanáct 
psů. Na výběr byly dvě tratě. Sprint 
měřil 5,8 km a mid (středně dlouhá 
trať) 12,2 km.

Víkendové počasí přálo nejen 
psům, kteří milují chladnější ob-
dobí, ale i  jejich páníčkům. Ti si 
během závodní jízdy mohli užívat 
nádherné výhledy, které jim na-
bídl svit podzimního slunce. Po 
závodech vládla, i přes nelítostný 
boj na trati, přátelská atmosféra. 
Musheři sdíleli zážitky z tratí, vy-
měňovali si psí zkušenosti a až do 
noci zpívali a  utužovali musher-
skou komunitu.

Neděle se nesla v  podobném 
duchu  – psí tlapky otisknuté na 
lesních cestách a  spokojenost na 
všech stranách. Musherský ví-
kend zakončilo vyhlášení výsled-
ků. Na stupních vítězů se chlubili 
výhrou nejen páníčci, ale i  jejich 
čtyřnozí chundelatí kamarádi.

Druhý ročník závodů psích 
spřežení ACANA Zaječov 2024 
by se neobešel bez schopných 
organizátorů a podpory menších 
i větších sponzorů. Díky z úst ře-
ditele závodu Ladislava Trinkla 
jmenovitě patří Jiřímu Hasmano-
vi, Pavlu Kocmanovi, HK caterin-
gu, obcím Malá Víska a  Zaječov, 
Weber-mlýnu, který věnoval kr-
mivo ACANA, společnosti Man-
mat a dalším.

Musherské závody byly vel-
kolepé a diváci sledovali dění jak 
podél tratí, tak i na startu. Avšak 
podle organizátorů ne každý ví, 
co si pod pojmem mushing před-
stavit. Šířit povědomí o mushingu 
pomáhají svou činností například 
Lukáš Kundrát a  Andrea Popel-
ková. Starají se o  smečku husky 
z Brd. Kromě významné pomoci 
s organizací závodů přibližují ori-
ginální sport na různých akcích. 

Jak se závodí v mushingu

Nejen děti se do jejich smečky 
zamilovávají na první pohlazení 
a  tím probouzejí zájem o  mu-
shing už v útlém věku.

Po ukončení závodů mohl je-
jich ředitel Ladislav Trinkl s  ra-
dostí vyslechnout jen pozitivní 
ohlasy. Ostatně v  roli ředitele 
to nebyla jeho první zkušenost 
a  mnoho dalších zkušeností na-
čerpal na nejednom závodě z po-
zice mushera. Jeho největším 
úspěchem byla účast na mist-
rovství světa v  Itálii a  start na 
mistrovství Evropy na Slovensku. 
Mezi tatranskými vrchy vybojo-
val druhé místo a  titul vicemistr 
Evropy.

Jak byste porovnal závody 
v zahraničí a u nás?

„Například na mistrovství svě-
ta v  Itálii mě to zklamalo. Orga-
nizace v  zázemí nebyla úplně na 
úrovni, chyběly i  základní věci. 
Naopak na Slovensku je to ještě 
o level výš než tady.“

Jak se změnily závody v prů-
běhu let?

„Bylo to jako na houpačce. Když 
jsem začínal, bylo nás až 200 zá-
vodníků a  pořadatelé ani nemohli 
přibírat nové. Na závody se dostá-
valo hlavně přes známé. A  pak to 
hodně kleslo. Teď se mi ale zdá, že 
zájem opět roste. Na letošní ročník 
je přihlášeno téměř 100 účastníků. 
Řekl bych, že to stoupá, protože 
lidem se mushing stále líbí, baví 
je to. Když se podíváte do zázemí, 
uvidíte mnoho karavanů a  obyt-
ných aut. Dříve jsme museli spát 
v  autě, někteří bohatší ve stanech 
a ti nejbohatší v dodávkách. Kara-
vany tehdy skoro nebyly. Pohodlí je 
dnes jinde. Zas na druhou stranu, 
tenkrát se všichni scházeli u jedno-
ho stolu a víc se povídalo. Ale konec 
konců, večerní posezení na našich 
závodech zatím nechybí.“

Co se podle Vás posunulo nej-
více kupředu?

„Rozhodně se zkvalitnily káry, 
je to bezpečnější. Celkově se dnes 
klade větší důraz na bezpečnost, 
než tomu bylo dříve. Psi mají 
v  dnešní době větší výkonnost. 
A  také si myslím, že atmosféra 
závodů už není jen o výkonu, ale 
i o tom si prostě užít jízdu se psy.“

Zapojujete se do závodů kro-
mě organizace i jako musher?

„Rád bych se zapojil jako závod-
ník, ale když mám na starosti tolik 
věcí, jsem rád, když se zastavím se 
západem slunce. A i tak se vždy ob-
jeví nějaký problém, který je třeba 
řešit. Navíc by to bylo nefér vůči 
všem účastníkům. My, jako organi-
zační tým, jsme tu proto, abychom 
jim zajistili komfort. Když pak je-
deme na jiný závod, chceme se tam 
také cítit pohodlně. Nedovedu si 
představit zapřáhnout psy a vše ne-
chat tak, jak to je. V zázemí musí 
být pořád někdo, kdo se postará 
o vše, řeší problémy na trati a zajis-
tí, že se nic nezanedbá. Proto se do 
závodů nezapojuji.“

Jaká je cena pro vítěze?
„Ceny jsou různé. Pro páníčky 

jsou připravené například propis-
ky, trička, flašky… Pro psy granu-
le a  další mlsky. Jsou to dary od 
sponzorů, díky kterým můžeme 
závody pořádat. Co dostaneme, 
to se mezi závodníky rozdá. Ceny 
jsou spíš symbolické, nikdo na 
nich nezbohatne. To hlavní, na 
co závodníci čekají, je to, jaká je 
trať, jak si závod užijí, jak si mezi 
sebou popovídají. Závody jsou 
především o  radosti, o  setkávání, 
o kamarádství.“

„Kamarádství ve sportu je 
jeden velký výmysl, to končí na 
startu,“ přidal se se smíchem do 
rozhovoru jeden z musherů.

„Kamarádství sice končí na 
startu, ale večer u  svařáku nebo 
u  rumu znovu začíná,“ žertoval 
ředitel závodu Ladislav Trinkl.

Daniela Hlavová
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V  sobotu 30.  listopadu se 
uskutečnila v  areálu fotbalového 
stadionu SK Hořovice brigáda, za 
účasti hráčů, trenérů, funkcionářů 
a příznivců klubu. Celkem více jak 
20 osob.

Proběhlo pískování hřiště, 
vysekávání náletových dřevin 
ve svahu nad hřištěm s  umělým 
povrchem, odstraňování starých 
pařezů po topolech v prostorech 
za střídačkami a  další úklidové 

a údržbové práce v celém areálu. 
Nakonec se posedělo, popovídalo 
a opekly se nezbytné špekáčky.

Všem, kteří se akce zúčastni-
li děkujeme. Ceníme si toho, že 
i fotbalisté obou týmů dospělých 
a  dorostu dokážou vzít za práci, 
a v dnešní době, kdy spíš všichni 
čekají, kdo komu co dá nebo zaří-
dí, přiloží bez nároku na odměnu 
ruku k dílu.

Václav Königsmark

Zvelebování fotbalového areálu SK

Pro hořovické plavce s příchodem adventu odstartovaly mistrovské 
soutěže. V  Písku 30.  listopadu proběhl Zimní pohár jedenáctiletých 
(Mistrovství Čech), kde si Sára Holičková doplavala na 800 VZ pro ne-
populární 4. místo, zároveň se 3x umístila v Top 10. Její sestra Lea se 
nejlépe umístila na 6. místě v disciplínách 100 Z a 200 PZ. Elitní desítka 
neunikla ani Anetě Chocholové, která dohmátla na 8. místo v motýlko-

vé stovce.
7.  – 8.  prosince hostila 

Mladá Boleslav Zimní mis-
trovství ČR staršího žac-
tva, ročník narození 2011. 
O  pěknou podívanou se 
postaral Stanislav Bub-
ník, když ve vyrovnaném 
závodě na 200 M vylovil 
stříbrnou medaili a  stal se 
vicemistrem ČR.

Další medaile Standovi 
jen těsně unikla v polohov-
kové čtyřstovce, kde dopla-
val na 4. místě. Zdravotně 
indisponovanému Samuelo-
vi Holičkovi se nejlépe vedlo 
v disciplínách 200 M a 400 
PZ, kde shodně vybojoval 
5. místo.

Plavci Spartaku Hořovice na zimních mistrovstvích ČR 
vybojovali 2 medaile a nespočet umístění v TOP 10

V tytéž dny se v Kopřivnici konalo Zimní mistrovství ČR staršího 
žactva (rok nar. 2010). V individuálních disciplínách nejlépe doplavala 
Julie Lišková 100 P a 200 P 4. místo. Do Top 10 se ještě dostali Jiří Čer-
venka (6. na 1500 VZ, 8. na 400VZ), Filip Macek (9. místo na 100 PZ, 
10. místo na 100 M) a Viktorie Dušková (7. na 400 VZ, 8. místo na 400 
VZ). Z velkého úspěchu se radovala děvčata (Eliška Kusá, Julie Lišková, 
Zuzana Chocholová a Viktorie Dušková), která si z mistrovsví ČR při-
vezla cenné stříbro z  polohové 
štafety 4x 50 m.

Plavecká sezóna byla nároč-
ná a  lze ji hodnotit jako velmi 
úspěšnou. Stovky naplavaných 
kilometrů byly náležitě odmě-
něny a všechno to úsilí ze strany 
plavců a trenérů nebylo marné.

Více informací najdete na 
facebookové stránce TJ Spartak 
Hořovice, oddíl plavání a  mo-
derního pětiboje nebo na www.
plavanihorovice.cz.

TJ Spartak Hořovice, oddíl 
plavání přeje čtenářům a  všem 
dobrým lidem poklidný vstup 
do nového roku, pevné zdraví 
a  hodně naplavaných kilomet-
rů.                   Ivana Chocholová

Běžkařské trasy 
v zimě 2025

v Brdech

Výprava hořovických plavců Stanislav Bubník


